
Ευάγγελος 
Μπουρνούς: 

«Δηλώνουμε παρόντες 
στα μεγάλα και μικρά 

ζητήματα του τόπου μας»
σελ. 5σελ. 8

Άρης Παπουτσής: 
«O Προϋπολογισμός 2024 
δεν αντανακλά τις ανάγκες 

και τις προτεραιότητες 
των δημοτών»

Δήμος ΜαραθώνοςΔήμος Ραφήνας-Πικερμίου

Ρεκόρ Ευρώπης: 
Στην Ελλάδα Θρηνούμε 

Νεκρούς, στα Αστικά 
Τροχαία Δυστυχήματα

σελ. 12-13Συνέντευξη του 
Δημήτρη Αποστολόπουλου

Δήμος Παιανίας σελ. 17

Ισίδωρος Μάδης: 
«Δεν υπάρχει χρόνος 
χάριτος για κανέναν»

ΑΠΟΨΕΙΣ 

Ο ΔΗΜΟΤΗΣ
Τ Η Σ  Α Ν Α Τ Ο Λ Ι Κ Η Σ  Α Τ Τ Ι Κ Η Σ

ΠΕΜΠΤΗ 18 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2024
ΕΤΟΣ 26ο - ΑΡ. ΦΥΛΛΟΥ 1.021Η ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ΤΟΠΙΚΗ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗ

σελ. 11ELL GROUP - ΕΝΑ σελ. 9

σελ. 7

O Βασίλειος 
Καπερνάρος 

νέος Πρόεδρος του 
Περιφερειακού Συμβουλίου

Περιφέρεια Αττικής σελ. 15

«Η εφημερίδα 
των πολιτών 

και όχι 
των πολιτικών»

Γράφει ο
Γιάννης Κοντογεώργος σελ. 2

«Business 
Re-Modeling» 

Series στην 
Ανατολική Αττική  

#Lesson2: Εκσυγχρονίζω 
σημαίνει αβγατίζω

Ο Αριστείδης Βίτσιος 
Πρόεδρος του Δ. Σ.
Οι νέοι Αντιδήμαρχοι 
και Εντεταλμένοι
Σύμβουλοι

Δήμος Ραφήνας-Πικερμίου

Ανδρέας Βασιλόπουλος:
«Πολιτικά αναξιόπιστη 
και υπόλογος 
εξαπάτησης των 
Δημοτών η κα Τσεβά»

Δήμος Παλλήνης

Ο Νεκτάριος Καλαντζής 
βράβευσε την Ελληνίδα 
Δημοτική 
Σύμβουλο 
του Μάντσεστερ

Γράφει η
Μαρία (Μαρλέν) Βυτινίδου σελ. 18-19
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Ο ΔΗΜΟΤΗΣ
ΤΗΣ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ: 
Γ. ΚΟΝΤΟΓΕΩΡΓΟΣ ΜΟΝ ΙΚΕ

ΕΚΔΟΤΗΣ-ΑΡΧΙΣΥΝΤΑΚΤΗΣ  
ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ ΣΥΝΤΑΞΗΣ: 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΚΟΝΤΟΓΕΩΡΓΟΣ

ΕΚΤΥΠΩΣΗ: 
NIKH ΕΚΔΟΤΙΚΗ Α.Ε.

ΔΙΑΝΟΜΗ: 
ΕΛΕΝΗ ΒΛΑΧΟΥ

WEB DESIGNER: 
PROSPETTIVA SRL

ΕΔΡΑ: 
Δ. ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗ 6 

Τ.Κ. 190 05 NEA MAΚΡΗ 
ΔΗΜΟΣ ΜΑΡΑΘΩΝΟΣ

Ενημερώνουμε τους αναγνώστες και
τους επαγγελματίες ότι τα ονόματα όλων 

των συνεργατών της εφημερίδας 
«Ο ΔΗΜΟΤΗΣ ΤΗΣ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ»

αναγράφονται στην ταυτότητά της.
ΜΟΝΟ οι συνεργάτες της επιχείρησης που 

αναγράφονται στην ταυτότητα της εφημερίδας
είναι ΝΟΜΙΜΟΙ εκπρόσωποί της.

E-MAIL:

info@dimotisnews.gr

www.dimotisnews.gr
WEBSITE:

2294155014
ΤΗΛΕΦΩΝΑ:

6977232183

Για τα κείμενα που εμπεριέχονται στις 
διαφημιστικές καταχωρήσεις που φιλο-
ξενούνται στον ΔΗΜΟΤΗ ΤΗΣ ΑΝΑΤΟ-
ΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ αποκλειστικά και μό-
νο υπεύθυνοι είναι οι διαφημιζόμενοι 
και σε καμία περίπτωση δεν μπορεί να 
θεωρηθεί υπεύθυνη η εφημερίδα μας.
Το ίδιο ακριβώς ισχύει και με τα ενυ-
πόγραφα άρθρα - απόψεις, για τα οποία 
αποκλειστικά και μόνο υπεύθυνοι είναι 
οι αρθρογράφοι και σε καμία περίπτω-
ση δεν μπορεί να θεωρηθεί υπεύθυνη η 
εφημερίδα μας.

Εκ της διευθύνσεως

Για Ιδιώτες: 50€

Για Συλλόγους: 100€

Για Δημόσιες
Υπηρεσίες: 200€

Βέβαια, για να είμαι σαφής, μι-
λάω για σχόλια πολιτών και 
όχι τοπικών πολιτικών παρα-

γόντων ή πολιτευτών της κεντρικής 
πολιτικής σκηνής. Αναφέρομαι δη-

λαδή, σε εκείνους των οποίων η 
γνώμη μας ενδιαφέρει πάνω απ’ 
όλων των άλλων! Σε εκείνους οι 
οποίοι δίνουν «φτερά» στον ΔΗ-
ΜΟΤΗ ΤΗΣ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤ-
ΤΙΚΗΣ με την υποστήριξη και την 
προτίμηση που του δείχνουν. Η 
ασυναγώνιστη πρωτιά στην ανα-
γνωσιμότητα με την οποία… πριμο-
δοτούμαστε 26 συνεχόμενα χρό-
νια, είναι και η κινητήριος δύναμη 
που μας χρειάζεται για να συνεχί-
ζουμε.
Σε κάθε περίπτωση, δεν αδιαφο-
ρούμε για τους τοπικούς πολιτικούς 
παράγοντες, ούτε και τους υποτι-
μούμε, ούτε τους απαξιώνουμε… 
απλά αυτό που λέμε είναι αυτό που 
καταλαβαίνουμε όλοι: ο κάθε παρά-
γοντας ανάλογα με το που πρόσκει-
ται πολιτικά, ανάλογα με τη συγκυ-
ρία, τις συνεργασίες που συνάπτει, 
τα σχέδια του για τις εκλογές κ.λπ., 
συμφωνεί η διαφωνεί, βολεύεται η 
ξεβολεύεται, είναι προς το συμφέ-
ρον του η όχι, η στάση που αποφα-
σίζει να τηρήσει η κάθε εφημερίδα, 
το κάθε μέσο μαζικής επικοινωνί-
ας.
Η μακρόχρονη -32 χρόνια- εμπει-
ρία μου, μ’ έχει διδάξει ότι όλα αυ-
τά είναι πολύ ρευστά, πολύ συγκυ-
ριακά, όπως είπαμε… όλα είναι 
«αναλόγως», όλα είναι «εξαρτά-
ται»… φανταστείτε την κινούμε-
νη άμμο πως μετατοπίζεται από το 

ένα σημείο στο άλλο… Δεν είναι λί-
γες οι φορές, ειδικά σε προεκλογι-
κές περιόδους, οπότε και βλέπεις 
τους φίλους σου να γίνονται εχθροί 
και τους εχθρούς σου φίλους (σ.σ. 

όπου εχθροί βάλτε πολιτικοί αντί-
παλοι).
Δηλώνω πάντως απερίφραστα ότι 
προτιμώ την σταθερή σχέση που 
έχουμε αναπτύξει τόσα χρόνια 
με τους αναγνώστες μας - πολί-
τες της Ανατολικής Αττικής, την 
οποία επιλέγω από την άλλη σχέ-
ση (εκείνη την ασταθή και μεταβλη-
τή με τους τοπικούς πολιτικούς πα-
ράγοντες και τους πολιτευτές) και 
επενδύω ΜΟΝΟ σ’ αυτήν.
Στα πλαίσια αυτής της επένδυσης 
-σε εμπιστοσύνη και αξιοπιστία- θα 
ήθελα να απευθυνθώ στους συ-
μπολίτες μου λέγοντας: Το «λιβα-
νιστήρι» της εξουσίας ή το «βάρος» 

της αντιπολίτευσης το αφήνουμε σε 
άλλους… σε όλους εσάς, που είτε 
είστε πολιτικοί είτε πολίτες, έχετε 

την επιθυμία ΕΠΩΝΥΜΩΣ να καταγ-
γείλετε κάποιον ή κάτι. Σε σας, που 
ίσως επιθυμείτε να εκφράσετε τον 
θαυμασμό ή την ευγνωμοσύνη σας 
προς εκείνους που διοικούν, για 

κάποιο σπουδαίο επίτευγμα. Εν-
νοείται πως οτιδήποτε άξιο λόγου, 
καλό ή κακό, πέφτει στην αντίληψή 
μας το οποίο εκτιμούμε ότι αξίζει 
τότε και θα το προβάλουμε.
Ο ΔΗΜΟΤΗΣ λοιπόν ως εφημε-
ρίδα και του τελευταίου δημότη 
της Ανατολικής Αττικής, που επι-
λέγει να ενημερώνεται από μας, 
θα… προσφέρει τις σελίδες του 
σε όποιον θεωρεί ότι έχει να επι-
κοινωνήσει κάτι, προς γνώση των 
υπολοίπων.
Η λογική είναι πολύ απλή: η εφη-
μερίδα μας διαβάζετε από πολίτες 
όλων των δημοτικών παρατάξε-
ων και όλων των πολιτικών κομ-

μάτων… όταν η «γραμμή» μιας πο-
λιτικής εφημερίδας είναι απόλυτα, 
υπέρ του ενός ή του άλλου πολιτι-

κού, μερίδα των αναγνωστών νιώ-
θει ευαρέσκειά και ικανοποίηση 
όταν τη διαβάζει, τη στιγμή όμως 
που έτερη μερίδα συμπολιτών μας, 
αισθάνεται πίκρα, αγανάκτηση και 

βαθιά δυσαρέσκεια. Οι εποχές αλ-
λάζουν, άρα και οφείλουμε να προ-
σαρμοστούμε στη σημερινή πραγ-
ματικότητα… ή μήπως, μπορεί να 
ισχυριστεί κάποιος ότι το σήμερα 
που ζούμε έχει σχέση με τις προ-
ηγούμενες δεκαετίες, τότε που 
συγγενείς και φίλοι μεταξύ τους 
«σκοτώνονταν» για τα κομματικά! 
Ισχυρίζεται κάποιος ότι ο λαός γε-
νικότερα είναι ακόμα παθιασμένος 
με την πολιτική; γιατί κατά τη γνώμη 
μας, το μόνο «πάθος» που διακρί-
νω στους πολίτες είναι εκείνο της 
αηδίας και της απαξίωσης προς οτι-
δήποτε σχετίζεται με την πολιτική.
Άντε τώρα, σε ένα τέτοιο περιβάλ-
λον, να κρατάς -σε μια εφημερί-
δα τόσο ευρείας αποδοχής όπως 
Ο ΔΗΜΟΤΗΣ ΤΗΣ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ 
ΑΤΤΙΚΗΣ-, απόλυτες, ακραίες 
«γραμμές».
Αυτή είναι όλη η ιστορία… όσο για 
όλα τα άλλα που ακούγονται, επα-
ναλαμβάνω ότι πρόκειται για κρί-
σεις ή επικρίσεις τοπικών πολιτι-
κών παραγόντων και πολιτευτών, 
οι οποίοι για τους δικούς τους λό-
γους, δυσαρεστούνται με τη σταθε-
ρή -26 συνεχόμενα χρόνια- κυ-
κλοφορία του ΔΗΜΟΤΗ.
Πόσο άραγε, αφορούν ή ενδια-
φέρουν τον απλό πολίτη, όλους 
εμάς;;; Το αφήνω στην κρίση σας…
Καλή Χρονιά με Υγεία!

 Η ασυναγώνιστη πρωτιά 
στην αναγνωσιμότητα με την οποία… 

πριμοδοτούμαστε 26 συνεχόμενα 
χρόνια, είναι και η κινητήριος 

δύναμη που μας χρειάζεται 
για να συνεχίζουμε 

Η εφημερίδα 
των πολιτών και 
όχι των πολιτικών

Γράφει ο 
Γιάννης 
Κοντογεώργος
Δημοσιογράφος - Εκδότης

Έντονα συζητιέται απ’ άκρη σ’ άκρη στην Ανατολική Αττική, η σταθερή «γραμμή» που 
ακολουθεί η εφημερίδα μας όλα τα χρόνια -αισίως 26- της κυκλοφορίας της. Με χαρά 
διαπιστώνω ότι ελάχιστοι είναι εκείνοι που δυσανασχετούν ή καταλαβαίνουν λάθος ή 
εκδηλώνουν αρνητισμό, σε όσα διαβάζουν.
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ΜΑΡΑΘΩΝΑΣ:
Σπηλαίου Πάνος 10, Τηλ. 22940 67757

ΜΑΡΑΘΩΝΑΣ: Σπηλαίου Πάνος 10, Τηλ. 22940 67757 www.studytime.gr

ΠΙΚΕΡΜΙ:
Αγίου Χριστοφόρου 15, Τηλ. 210 6036096

ΝΕΑ ΜΑΚΡΗ:
Λ. Μαραθώνος & Καφετζή, Τηλ. 22943 04036
Καφετζή & Δημητριάδη γωνία, Τηλ. 22940 91119

ΝΕΑ ΜΑΚΡΗ: Καφετζή 1, (πάνω από την τράπεζα Πειραιώς) Τηλ. 22943 04036

ΡΑΦΗΝΑ:
Λεωφόρος Φλέμινγκ 40-42, Τηλ. 22940 26060

www.facebook.com/omilosprooptiki (Μαραθώνας - Νέα Μάκρη) www.facebook.com/PROOPTIKIeducation (Ραφήνα - Πικέρμι)

https://prooptikiedu.com www.instagram.com/prooptikiedu/

Νέα τμήματα Γ' Λυκείου

Καθημερινή μελέτη
για παιδιά Δημοτικού, Α & Β Γυμνασίου

Ιδιαίτερα μαθήματα
Προετοιμασία για υποτροφίες ιδιωτικών σχολείων
Εξατομικευμένη μελέτη μαθητών με δυσλεξία

Υπεύθυνοι: Μαρία Ρούση - Γιώργος Μπέκας

Κέντρο Αγγλικής γλώσας
Πτυχία όλων των επιπέδων

(αφορά το παράρτημα Νέας Μάκρης)
Υπεύθυνη: Ειρήνη Τούμπανου
Δωρεάν η Pre-Junior

πολυχώρος
εκπαίδευσης

Νέας Μάκρης

ΓΥΜΝΑΣΙΌ - ΓΕΝΙΚΌ ΛΥΚΕΙΌ - ΕΠΑΛ
ΤΜΗΜΑΤΑ - group - ΙΔΙΑΙΤΕΡΑ

Τμήματα Α' - Β' - Γ' Λυκείου αποκλειστικά για το ΕΠΑΛ

Εγγραφές καθημερινά 5 - 8 το απόγευμα

Επαγγελματικός Προσανατολισμός
Υπεύθυνοι: Γιάννης Κουζάκος - Μαρία Ρούση

Κέντρο Σύνοιδα
Λογοθεραπεία, Εργοθεραπεία, Συμβουλευτική, Ψυχοθεραπεία

Υπεύθυνοι: Πέγκυ Βεντίκου

Η 27ετής παρουσία των φροντιστηρίων ΠΡΌΌΠΤΙΚΗ στο χώρο της εκπαίδευσης, 
εγγυάται την ποιότητά μας! Εγγυάται την επιτυχία σας!



Την Τρίτη 2 Ιανουαρίου πραγματοποιήθη-
καν οι δημαιρεσίες για την ανάδειξη του 
νέου Προεδρείου του Δημοτικού Συμ-

βουλίου Δήμου Μαραθώνος.
Στη θέση του Προέδρου του Σώματος εξελέ-
γη ο Κωνσταντίνος Τσίρκας από τη διοικούσα 
παράταξη «Πορεία Πράξης», στη θέση της Αντι-
προέδρου η κα Σοφία-Αγγελική Χαμηλοθώρη 
από την παράταξη «Εμείς Μαραθώνας» και στη 
θέση του Γραμματέα ο Μιχάλης Ζαχαρίας από 
την παράταξη «Λαϊκή Συσπείρωση Μαραθώνα».

Η Δημοτική Επιτροπή
Στη συνέχεια πραγματοποιήθηκαν οι διαδικασίες 
για τη συγκρότηση της Δημοτικής Επιτροπής του 
Δήμου Μαραθώνος, της οποίας Πρόεδρος είναι 
ο Δήμαρχος Στέργιος Τσίρκας.
Κατόπιν της σχετικής διαδικασίας, εξελέγησαν 
τακτικά μέλη από την πλειοψηφία οι δημοτικοί 
σύμβουλοι Λάσκος Κωνσταντίνος, Πάλλης Πέ-
τρος, Σωτηρίου Ευάγγελος και Ζούρος Γεώρ-
γιος, με αναπληρωτές τους Μακρή Δημήτριο, 
Γεωργάτο Εμμανουήλ, Στάμου Πέτρο και Κυ-
παρίσση Ευάγγελο.
Τακτικά μέλη από τις παρατάξεις της μειοψηφί-
ας εξελέγησαν οι Πατεράκη Καλλιόπη και Μέξη 
Σοφία και αναπληρωματικά μέλη οι Σπανού Ευ-
τυχία, Κοντός Γεώργιος, Αχλάδης Βασίλειος, 
Ηλίας Σπυρίδων και Ζαχαρίας Μιχαήλ.

Οι Αντιδήμαρχοι
Ο Δήμαρχος Μαραθώνος Στέργιος Τσίρκας υπέ-
γραψε την Τετάρτη 3 Ιανουαρίου τις σχετικές 
αποφάσεις ορισμού Αντιδημάρχων και Εντε-
ταλμένων Δημοτικών Συμβούλων, ως εξής:

1. Αντιδήμαρχος Αθλητισμού, Φιλοζωίας και Συ-
γκοινωνιών και κατά τόπον Βαρνάβα και Γραμ-
ματικού (με έδρα τον Βαρνάβα), ο Χρυσίνας 
Αναστάσιος.
2. Αντιδήμαρχος Ασφάλειας, Αστυνόμευσης, 
Προστασίας παραλιών & αιγιαλού και Κοιμητη-
ρίων και Αναπληρωτής του Δημάρχου, ο Στάμος 
Χρήστος.
3. Αντιδήμαρχος Παιδείας, βρεφονηπιακών 
σταθμών και Πρόνοιας, ο Γεωργάτος Εμμανου-
ήλ.
4. Αντιδήμαρχος Καθημερινότητας, Υποδομών 

& Δικτύων, ο Σωτηρίου Ευάγγελος.
5. Αντιδήμαρχος Πολιτισμού και Θεατρικών Σκη-
νών, ο Πάλλης Πέτρος.
6. Αντιδήμαρχος Πολιτικής Προστασίας και Λει-
τουργίας & Αναβάθμισης Κέντρου Προβολής 
Μαραθωνίου Δρόμου, ο Κυπαρίσσης Ευάγγε-
λος.
7. Αντιδήμαρχος Περιβάλλοντος, Καθαριότητας 
& Ανακύκλωσης και κατά τόπον Νέας Μάκρης, ο 
Ζούρος Γεώργιος.
8. Αντιδήμαρχος Χωροταξίας και Τοπικών Πολε-
οδομικών Σχεδίων και κατά τόπον Μαραθώνα, ο 
Λάσκος Κωνσταντίνος.
9. Αντιδήμαρχος Επιχειρηματικότητας και Προ-
ώθησης Τουριστικής Ανάπτυξης, ο Μεταξωτός 
Κωνσταντίνος.

Οι Εντεταλμένοι  
Δημοτικοί Σύμβουλοι

1. Μακρής Δημήτριος, Εντεταλμένος Δημοτικός 

Σύμβουλος για θέματα πυροπλήκτων και πολε-
οδομικών θεμάτων Ματιού, Αγίας Μαρίνας και 
παραρεμάτιας περιοχής 4ης & 5ης Π.Ε. Νέας 
Μάκρης.
2. Ζορμπάς Γεώργιος, Εντεταλμένος Δημοτικός 
Σύμβουλος για θέματα Πρωτοβάθμιας Φροντίδας 
Υγείας και δημοτικών υπηρεσιών υγείας.
3. Κουλουμπής Δημήτριος, Εντεταλμένος Δη-
μοτικός Σύμβουλος για θέματα εφαρμογής πε-
ριοδικών πεζοδρομήσεων & μονοδρομήσεων, 
προστασίας και ανάδειξης φυσικού κάλλους, 
μονοπατιών και Εθελοντισμού.
4. Αρμάος Ιάκωβος, Εντεταλμένος Δημοτικός 
Σύμβουλος για θέματα λειτουργίας και οργάνω-
σης της ΥΔΟΜ Δήμου Μαραθώνος.
5. Σπανού Μαρία, Εντεταλμένη Δημοτικός Σύμ-
βουλος για τη λειτουργία των ΚΔΑΠ και του 
προγράμματος εκπαίδευσης «Βασική Υποστήρι-
ξη Ζωής & Χρήση Αυτόματου Εξωτερικού Απινι-
δωτή (BLS/AED)» και την ευαισθητοποίηση της 

τοπικής κοινωνίας για θέματα ΚΑΡΠΑ και παρο-

χής Α’ βοηθειών.

6. Στάμου Πέτρος, Εντεταλμένος Δημοτικός 

Σύμβουλος  για τον ΧΥΤΑ-ΧΥΤΥ Γραμματικού.

7. Μπούσουλας Ιωάννης, Εντεταλμένος Δημοτι-

κός Σύμβουλος για τα θέματα οργάνωσης & λει-

τουργίας παιδικών εξοχών και κατασκηνώσεων.

Επίσης, ο Δήμαρχος Στέργιος Τσίρκας όρισε με 

απόφασή του τον Μπούφη Κωνσταντίνο ως άμι-

σθο ειδικό σύμβουλο για την παρακολούθηση 

της υλοποίησης του πάρκου αναψυχής στο Μάτι 

(πρώην Π.Ε.Ο.Ν. - ΝΑΤ).

Ο Δημοτικός Σύμβουλος Αρμάος Ιάκωβος, με 

απόφαση του Δημάρχου θα εκπροσωπεί τον Δή-

μο στο Δ.Σ. του Ιδρύματος για το Παιδί «Η ΠΑΜ-

ΜΑΚΑΡΙΣΤΟΣ» και ο Δημοτικός Σύμβουλος 

Μπούσουλας Ιωάννης αναλαμβάνει και Πρόε-

δρος του Δ.Σ. της Δ΄ και Ε΄ Κατασκήνωσης.
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ΔΗΜΟΣ ΜΑΡΑΘΩΝΟΣ

Το νέο Προεδρείο του Δημοτικού 
Συμβουλίου, οι νέοι Αντιδήμαρχοι και 
Εντεταλμένοι Δημοτικοί Σύμβουλοι

Την Κυριακή 21 Ιανουαρίου το 40ήμερο μνημόσυνο 
του Διονύση Παπουτσή

Τελούμε την Κυριακή 21/1/2024 και ώρα 9:45, 40ήμε-
ρο μνημόσυνο στον Ιερό Ναό Αγίων Κωνσταντίνου και 
Ελένης στη Νέα Μάκρη Αττικής, για την ανάπαυση της ψυ-

χής του πολυαγαπημένου μας Διονυσίου Παπουτσή.

Θα ακολουθήσει καφές στο «Χώρος Cafe», Ποσειδώνος 22, 
παραλία Νέας Μάκρης.

Η Οικογένειά του
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ΕΜΕΙΣ ΜΑΡΑΘΩΝΑΣ

Άρης Παπουτσής: O Προϋπολογισμός 
2024 δεν αντανακλά τις ανάγκες και τις 
προτεραιότητες των δημοτών

ΠΟΛΙΤΕΣ ΕΝ ΔΡΑΣΕΙ

Καταψήφιση Προϋπολογισμού, 
Τεχνικού Προγράμματος και ΟΠΔ 2024

Μετά την 1η ειδική συνεδρίαση του Δη-
μοτικού Συμβουλίου Μαραθώνα, για 
την ανάδειξη του Προεδρείου αυτού και 

των μελών της Δημοτικής Επιτροπής, ακολού-
θησαν την Πέμπτη 11/1/2024, δύο κρίσιμες 
συνεδριάσεις για την έγκριση και ψήφιση του 
Τεχνικού προγράμματος Εκτελεστέων Έργων 
του Δήμου, του Προϋπολογισμού του Οικονο-
μικού Έτους 2024 και του Ολοκληρωμένου 
Πλαισίου Δράσης του Δήμου.
Παρά τις δύο μόλις ημέρες που διέθετε ο Συνδυ-
ασμός μας από την αποστολή των απαραίτητων 
εγγράφων και εισηγήσεων έως τις συνεδριάσεις 
για την επεξεργασία των θεμάτων, διαπιστώσα-
με, πληθώρα λαθών και ανακριβειών και διατυ-
πώσαμε με σοβαρότητα και υπευθυνότητα τις 
διαφωνίες μας. Καταθέσαμε προτάσεις, προτεί-
ναμε διορθώσεις και συμπληρώσεις τόσο στο τε-
χνικό πρόγραμμα όσο και στον προϋπολογισμό.
Ο Επικεφαλής της Παράταξής μας, Άρης Πα-
πουτσής, αφού επισήμανε την υπερβολικά χα-
μηλή διαχειριστική ικανότητα είσπραξης που έχει 
ο Δήμος, αναφέρθηκε σε προϋπολογισμό «ΟΥ-
ΤΟΠΙΑ», ο οποίος απλώς αντιγράφει, χωρίς κρί-
ση και χωρίς αιτιολογική έκθεση παλαιότερους. 
Έδωσε ιδιαίτερη έμφαση στο ότι στον προϋπολο-
γισμό και κατ’ επέκταση στο τεχνικό πρόγραμμα, 
δεν γίνεται καμία αναφορά για αγροτική και του-
ριστική ανάπτυξη, τομείς που κατ’ εξοχήν αφο-

ρούν τον Δήμο μας, ότι τα έργα δε συνοδεύονται 
με τα απαραίτητα χρονοδιαγράμματα και ότι πολ-
λά από τα έργα που τάχα ήταν ολοκληρωμένα 
πριν τις εκλογές επανεμφανίζονται ως μη τέτοια 
στους σχετικούς πίνακες.
Όλοι οι δημοτικοί σύμβουλοι της παράταξής μας, 
εξέφρασαν τις ανησυχίες τους για ένα πρόγραμ-
μα μη ρεαλιστικό, που δεν αντανακλά τις ανάγκες 
και τις προτεραιότητες των δημοτών.
Ενδεικτικά επισημάνθηκαν από την κα Ευτυχία 
Σπανού η αγνόηση της ανάγκης εκπόνησης με-
λετών στατικής επάρκειας, πυρασφάλειας, αντι-
σεισμικής θωράκισης των δημοτικών κτιρίων και 
επέκτασης τοπικών σχεδίων σε όλες τις κοινό-
τητες του Δήμου.
Η κα Πόπη Πατεράκη μεταξύ άλλων, επεσή-
μανε ουσιώδεις παραλείψεις τόσο στο τεχνικό 
πρόγραμμα όσο και στον προϋπολογισμό προ-
τείνοντας και διορθώσεις σε συγκεκριμένους 
κωδικούς.
Η κα Σοφία Μέξη αναφέρθηκε στην ολική έλλει-
ψη οράματος και εκμετάλλευσης του brand name 
του Μαραθώνα.
Η κα Σοφία Χαμηλοθώρη επεσήμανε τα ελάχι-
στα ίδια έσοδα του Δήμου σε αντιδιαστολή με την 
πραγματική περιουσία του και τους κινδύνους 
που ελλοχεύει η μη κατοχύρωση της ακίνητης 
περιουσίας του, ενώ ο Χρήστος Τσέλιος ανα-
φέρθηκε στην ελάχιστη ενίσχυση που προβλέ-

πεται προς τους αθλητικούς συλλόγους.

Οι ανωτέρω προτάσεις, επισημάνσεις και δι-

ορθώσεις δεν έτυχαν της αποδοχής της δημο-

τικής αρχής, κατά συνέπεια η καταψήφιση ήταν 

για εμάς μονόδρομος, δεδομένης της προχειρό-

τητας, της αοριστίας και της ανακρίβειας με την 

οποία τα ανωτέρω σχέδια τεχνικού προγράμμα-

τος και προϋπολογισμού έχουν συνταχθεί.
Στον απόηχο αυτών των δημοτικών συμβουλίων, 
δεν θα μπορούσαμε να μην στηλιτεύσουμε την 
παραφωνία που παρατηρήθηκε, με τον Γενικό 
Γραμματέα του Δήμου κ. Νικόλαο Ζολοταριώφ 
να παρουσιάζει μια αγενή και απρεπή συμπερι-
φορά, γελώντας και κάνοντας μορφασμούς κάθε 
φορά που κάποιος εκ των δημοτικών συμβού-
λων της αντιπολίτευσης έπαιρνε τον λόγο. Συ-
μπεριφορά που δεν αρμόζει ούτε στη θέση του, 
ούτε στη διαδικασία. Ευχόμαστε, τέτοια φαινό-
μενα να μην παρατηρηθούν σε επόμενο δημοτι-
κό συμβούλιο, και αν συμβούν ο Πρόεδρος του 
Δημοτικού Συμβουλίου, αλλά και ο Δήμαρχος να 
επιβάλλουν την τάξη και την ευπρεπή παρουσία.

  «Προϋπολογισμός 
«ΟΥΤΟΠΙΑ», 

ο οποίος απλώς
αντιγράφει, 

χωρίς κρίση και χωρίς 
αιτιολογική έκθεση 
παλαιότερους 

Στη 2η και 3η συνεδρίαση του Δημοτι-
κού Συμβουλίου που πραγματοποιήθη-
κε στις 11 Ιανουαρίου οι «Πολίτες Εν 

Δράσει» καταψήφισαν τόσο τον Προϋπολογι-

σμό όσο και το Τεχνικό Πρόγραμμα και το ΟΠΔ 

για το έτος 2024.

Κατ’ αρχήν, οι εισηγήσεις για τόσο σημαντικά 

ζητήματα δεν είναι δυνατόν να αποστέλλονται 
στους εκλεγμένους αντιπροσώπους 2-3 μέρες 
πριν από τη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβου-
λίου, καθώς με αυτόν τον τρόπο δεν μας πα-
ρέχεται αρκετός χρόνος για να τα μελετήσουμε 
και να υπερασπιστούμε σωστά το δημόσιο συμ-
φέρον.
Πρώτον, επισημαίνουμε ότι πρόκειται για έναν 
προϋπολογισμό-παρωδία, αφού αναφέρονται 
έργα χωρίς να έχει εξασφαλιστεί η σχετική 
χρηματοδότηση, όπως ενημερωθήκαμε από τις 
δημοτικές υπηρεσίες. Παράλληλα, τα έργα που 
προβλέπονται για τις Δημοτικές Κοινότητες του 
Μαραθώνα, του Γραμματικού και του Βαρνάβα 
είναι ελάχιστα σε σχέση με τον υπόλοιπο Δήμο 
και γίνεται άνιση κατανομή πόρων μεταξύ των 
κοινοτήτων.
Δεύτερον, καταγγέλλουμε ότι οι δαπάνες που 
προβλέπονται στον προϋπολογισμό του δήμου 
για τις κοινωνικές υπηρεσίες είναι εξαιρετικά 
χαμηλές ενώ οι οικονομικές συνθήκες έχουν 
πλήξει τα πιο ευάλωτα στρώματα, αλλά και το 
σύνολο της κοινωνίας. Δεν προβλέπεται κινη-

τό δημοτικό ιατρείο για την κάλυψη των ανα-
γκών κυρίως των ηλικιωμένων συνδημοτών 
μας στο Σούλι, στο Γραμματικό και στον Βαρνά-
βα. Η κοινωνική υπηρεσία είναι υποστελεχωμέ-
νη, και παρά τη φιλότιμη υπερπροσπάθεια των 
υπαλλήλων της, δεν τους παρέχεται ένα επιπλέ-
ον αυτοκίνητο για να την κάλυψη των αναγκών.
Μειωμένες είναι εξάλλου και οι δαπάνες για τις 
σχολικές επιτροπές σε σχέση με τις ήδη χαμη-
λές του 2023.
Τρίτον, η αποκατάσταση του ΧΑΔΑ στην Μπρέ-
ξιζα, αρχαιολογικό χώρο και υγρότοπο Α’ προ-
τεραιότητας δεν προχωράει λόγω της απαράδε-
κτης απόφασης περί φυσικής αποκατάστασης 
του χώρου στην οποία έχει συναινέσει ο Δήμος.
Τέταρτον, δεν γίνεται πρόβλεψη στον προϋπο-
λογισμό για αγορά ή απαλλοτρίωση των οικο-
πέδων που προτείνονται για προαύλιο χώρο του 
2ου δημοτικού σχολείου.
Πέμπτον, δεν υπάρχει πρόβλεψη στον προϋπο-
λογισμό για την ουσιαστική λειτουργία της αστι-
κής συγκοινωνίας, η οποία εξυπηρετεί ελάχιστα 
δρομολόγια και την επαναλειτουργία της Δημο-

τικής Συγκοινωνίας η οποία θα μπορούσε να 
βελτιώσει τις μετακινήσεις των δημοτών, σε 
ένα τόσο μεγάλο σε έκταση Δήμο.
Εμείς προτείνουμε να παραχωρηθούν οι εγκα-
ταστάσεις στην κοινωνική υπηρεσία ώστε να 
χρησιμοποιηθούν για χώρους έκτακτης φιλοξε-
νίας αστέγων ή κακοποιημένων γυναικών και 
για χώρους αποθήκευσης για το κοινωνικό πα-
ντοπωλείο και το κοινωνικό φαρμακείο.
Τέλος, δεδομένου ότι κατά την προηγούμενη 
θητεία της παράταξης του κ. Τσίρκα ήταν αισθη-
τή η απουσία ενημέρωσης των δημοτών για ση-
μαντικά ζητήματα που αφορούν την τοπική κοι-
νωνία, ζητάμε να εξασφαλίζεται το δικαίωμα 
των δημοτών στην ενημέρωση με δημόσιες τα-
κτικές ενημερώσεις και απολογισμούς έργων, 
αλλά και ζωντανή αναμετάδοση των Δημοτικών 
Συμβουλίων μέσω διαδικτύου, ώστε να ενημε-
ρώνονται οι δημότες σε πραγματικό χρόνο για 
τα θέματα που τους ενδιαφέρουν.

Από το Συντονιστικό  
των «Πολιτών εν Δράσει»



Το 2ο ΓΕΛ Νέας Μάκρης ολοκλήρωσε με 
επιτυχία το εγκεκριμένο από το ΙΚΥ σχέ-
διο Erasmus+ KA122 με τίτλο «Από την 

καταστροφή στην ελπίδα για ένα καλύτερο μέλ-
λον».
Το πρόγραμμα ξεκίνησε τον Ιούλιο του 2023 
και περιέλαβε τέσσερις κινητικότητες οκτώ εκ-
παιδευτικών σε Ισλανδία, Αζόρες, Φλωρεντία και 
Λισαβόνα, καθώς και μια κινητικότητα με 20 μα-
θητές στον Τάραντα της νότιας Ιταλίας.
Οι κινητικότητες εκπαιδευτικών είχαν ως στόχο 
την ανταλλαγή εμπειριών και καλών πρακτικών 
καθώς και δεξιότητες περιβαλλοντικής εκπαί-
δευσης των μαθητών. Οι εκπαιδευτικοί επισκέ-
φθηκαν εκπαιδευτικά ιδρύματα και οργανισμούς 
που δραστηριοποιούνται στον τομέα της περι-
βαλλοντικής εκπαίδευσης και συμμετείχαν σε 
σεμινάρια και εργαστήρια.
Η κινητικότητα μαθητών στον Τάραντα είχε ως 
στόχο την ευαισθητοποίηση των μαθητών για 
διάφορα περιβαλλοντικά ζητήματα όπως το περι-
βαλλοντικό πρόβλημα της θαλάσσιας ρύπανσης, 
τη διαχείριση των απορριμμάτων και γενικότερα 
την καλλιέργεια περιβαλλοντικής συνείδησης. 
Οι μαθητές επισκέφθηκαν το Εθνικό Θαλάσσιο 
Πάρκο του Τάραντα, συμμετείχαν σε περιβαλ-
λοντικές δράσεις και εργάστηκαν σε ομάδες με 
συμμαθητές τους από το ιταλικό σχολείο «Liceo 
Scientifico di Stato G. Battaglini»

Στο πλαίσιο του προγράμματος, οι μαθητές και 

οι εκπαιδευτικοί του 2ου ΓΕΛ Νέας Μάκρης υλο-

ποίησαν μια σειρά από δράσεις περιβαλλοντι-

κής ευαισθητοποίησης στην τοπική κοινότητα. 

Οι δράσεις αυτές περιλάμβαναν την οργάνωση 

περιβαλλοντικών εκδηλώσεων, την υλοποίηση 

περιβαλλοντικών εκπαιδευτικών προγραμμάτων 

και την συμμετοχή σε περιβαλλοντικά κινήματα.

Το πρόγραμμα Erasmus+ είχε σημαντική εκπαι-

δευτική και κοινωνική αξία για τους μαθητές και 

τους εκπαιδευτικούς του 2ου ΓΕΛ Νέας Μάκρης. 

Οι μαθητές απέκτησαν νέες γνώσεις και δεξιό-

τητες σχετικά με το περιβάλλον, οι εκπαιδευτι-

κοί εμπλούτισαν τις εκπαιδευτικές τους πρακτι-

κές και το σχολείο μας ενίσχυσε την ευρωπαϊκή 

του ταυτότητα. Επιπλέον, το πρόγραμμα συνέβα-

λε στην ευαισθητοποίηση της τοπικής κοινότητας 

για το περιβαλλοντικό πρόβλημα.

Το 2ο ΓΕΛ Νέας Μάκρης ευχαριστεί όλους τους 

συμμετέχοντες στο πρόγραμμα Erasmus+ για 

την ενεργό συμμετοχή τους και τη συμβολή τους 

στην επιτυχία του προγράμματος.

Περισσότερες λεπτομέρειες για το πρόγραμμα 

μπορείτε να βρείτε στην ιστοσελίδα μας: https://

erasmus2023-24.weebly.com/
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2ο ΓΕΛ ΝΕΑΣ ΜΑΚΡΗΣ

Ολοκληρώθηκε το πρόγραμμα Erasmus+ 
με θέμα το περιβάλλον

1ο ΓΥΜΝΑΣΙΟ ΝΕΑΣ ΜΑΚΡΗΣ

Επίσκεψη στη Βουλή 
των Ελλήνων

1ο ΓΥΜΝΑΣΙΟ ΝΕΑΣ ΜΑΚΡΗΣ

Συμμετοχή στο πρόγραμμα 
«οδηγώ με ασφάλεια»

  Το πρόγραμμα ξεκίνησε τον Ιούλιο του 2023 
και περιέλαβε τέσσερις κινητικότητες οκτώ 

εκπαιδευτικών σε Ισλανδία, Αζόρες, Φλωρεντία 
και Λισαβόνα, καθώς και μια κινητικότητα με 20 μαθητές 

στον Τάραντα της νότιας Ιταλίας 

Τη Δευτέρα 8 Ιανουαρίου η τρίτη τάξη 
του 1ου Γυμνασίου Νέας Μάκρης εί-
χε την ευκαιρία να επισκεφτεί τη Βου-

λή των Ελλήνων και να ξεναγηθεί στους χώ-
ρους του υπέροχου αυτού οικοδομήματος, στο 
Κοινοβούλιο, στον εκθεσιακό χώρο και σε άλ-
λους χώρους! 

Τα παιδιά είχαν την ευκαιρία να παρακολου-

θήσουν την αφήγηση και τις επεξηγήσεις των 

υπευθύνων καθώς μπροστά τους ξεδιπλωνό-

ταν βιωματικά όλη η νεότερη ελληνική ιστορία!

Συγχαρητήρια στους εκπαιδευτικούς για αυτή 

την υπέροχη εμπειρία των παιδιών!

Την Πέμπτη 21 Δεκεμβρίου, λίγο πριν 
κλείσουμε για τις διακοπές των Χρι-
στουγέννων, το 1ο Γυμνάσιο Νέας Μά-

κρης ευχήθηκε στους οδηγούς καλά Χριστού-
γεννα με ασφαλή οδήγηση και τους πρόσφερε 
Χριστουγεννιάτικες κάρτες με ζωγραφιές των 
ίδιων των παιδιών και οδηγίες για μια ασφα-

λή οδήγηση!
Η δράση διοργανώθηκε από την κα Χατζη-
γαβριήλ μέσα από το πρόγραμμα «οδηγώ με 
ασφάλεια» που υλοποιεί φέτος!
Θερμές ευχαριστίες στην κα Κυρίου και την κα 
Αναστασιάδου για τη βοήθειά τους στην οργά-
νωση της δράσης!



ΔΥΝΑΜΗ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ

Ανδρέας Βασιλόπουλος: «Πολιτικά αναξιόπιστη 
και υπόλογος εξαπάτησης των Δημοτών η κα Τσεβά»
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Σε Δελτίο Τύπου της Δημοτικής Πα-
ράταξης Ραφήνας-Πικερμίου «Δύ-
ναμη Ανάπτυξης» του υποψήφιου 

Δημάρχου Ανδρέα Βασιλόπουλου αναφέ-
ρεται:
«Αμέσως μετά την 1η Κυριακή των δημο-
τικών εκλογών, η παράταξή μας αποφάσισε 
την καθολική, εμφανή και ισχυρή συμπαρά-
ταξη με τον συνδυασμό της κας Τσεβά, προ-
κειμένου να ικανοποιηθεί η απαίτηση των 
πολιτών για πραγματική αλλαγή. Αυτό έγινε 
στη βάση της εφαρμογής Κοινής Προγραμ-
ματικής Συμφωνίας και κοινής ομάδας δι-
οίκησης με συμμετοχή μας σε ειδικότερους 
τομείς που κρίναμε ότι μπορούμε να συνει-
σφέρουμε, κάτι το οποίο έγινε αμέσως και 
απόλυτα αποδεκτό από την κα Τσεβά και 
την ομάδα της.
Όλα τα παραπάνω, στη βάση της διαφάνειας 
της ειλικρίνειας και δημόσια μπροστά στους 
δημότες, επισφραγίστηκαν με μία ξεκάθα-
ρη γραπτή Προγραμματική Συμφωνία, πα-
ρουσία των κ.κ. Κ. Ξηντάρα, Β. Μπουρνιά, 
Α. Αδαμόπουλου, Στ. Αλειφαντή, η οποία 
υπεγράφη από την κα Τσεβά και τον κ. Βα-
σιλόπουλο.
Επίσης ενδεικτικό της πολιτικής εξαπάτη-
σης των δημοτών είναι και το εξώφυλλο 

που όλοι θυμόμαστε ότι κυκλοφόρησε η 
ίδια η κα Τσεβά τη 2η Κυριακή, στην προ-
σπάθειά της να πάρει τη θέση της Δημάρ-
χου.
Από την επομένη της 2ης Κυριακής έως 
και σήμερα και παρά τις επανειλημμένες 
προσπάθειες μας για συναντήσεις σχεδια-
σμού προγραμματισμού και οργάνωσης, η 
σταθερή απάντηση της κας Τσεβά είναι ότι 
δεν προλαβαίνει «διότι ως μελλοντική Δή-
μαρχος έχει πολλές σημαντικές συναντή-
σεις». Η παράταξή μας μένει αποκλεισμέ-
νη από τις συζητήσεις για το χειρισμό των 
μεγάλων θεμάτων του Δήμου μας, από τις 
συναντήσεις με θεσμικούς φορείς, από το 
σχεδιασμό της επόμενης μέρας. Προτάσεις 
μας, όπως ενδεικτικά η απαίτηση σωστής 
συγκοινωνιακής σύνδεσης Προαστιακού 
και Αττικής οδού με το δήμο μας απορρί-
φθηκαν με την απάντηση της κας Τσεβά ότι 
τα έργα αυτά έχουν ήδη δρομολογηθεί και 
δεν επιδέχονται παρεμβάσεων. 
Σχετικά με την εφαρμογή της συμφωνίας για 
ανάθεση αποκλειστικών αρμοδιοτήτων δι-
οίκησης ως άμισθοι εντεταλμένοι σύμβου-
λοι, έσπευσε να απαντήσει ψευδώς ότι δεν 
επιτρέπεται από το Νόμο, αναγκάζοντάς μας 
να στείλουμε έγγραφο ερώτημα στην υπη-

ρεσία του δήμου, η οποία γραπτώς απέστει-
λε την θετική γνωμάτευση στο ζήτημα αυτό.
Δυστυχώς αποδεικνύεται πλέον ότι, η νέα 
Δήμαρχος κα Τσεβά, με απίστευτη έλλειψη 
πολιτικού ήθους,  πολιτική αναξιοπιστία, 
έπαρση και καιροσκοπισμό, αψηφώντας 
ακόμα και την υπογραφή της στην Προγραμ-
ματική Συμφωνία που την ανέδειξε στη θέ-
ση που βρίσκεται, δεν εφάρμοσε κανένα 
απολύτως σημείο της Συμφωνίας αυτής. Και 
τούτο, παρά το γεγονός, ότι έμπειρα στελέχη 
της νέας δημοτικής πλειοψηφίας, με πρώτο 
τον κ. Κώστα Ξηντάρα, επέμειναν να τηρη-
θεί το ακέραιο η Προγραμματική Συμφωνία, 
τους οποίους, ωστόσο, αγνόησε επιδεκτικά. 
Θέλουμε να διαβεβαιώσουμε τους δημότες 
ότι, ως 3η δύναμη στο νέο Δημοτικό Συμ-
βούλιο, ισχύουν στο ακέραιο οι δεσμεύσεις 
μας και θα ασκηθεί κάθε θεμιτός και δημι-
ουργικός θεσμικός έλεγχος των πεπραγμέ-
νων της διοίκησης και της νομιμότητας τους 
με αποκλειστικό γνώμονα την βελτίωση των 
δημοτικών συνθηκών.
Η πενταετία που έρχεται είναι ιδιαίτερα κρί-
σιμη για τον δήμο μας και δεν χωρά ούτε 
πειραματισμούς, ούτε απραξία, ούτε λάθη, 
είτε αυτά προέρχονται από απειρία, είτε από 
ολέθρια πολιτικά ολισθήματα».

ΔΗΜΟΣ ΡΑΦΗΝΑΣ-ΠΙΚΕΡΜΙΟΥ

Η «Δύναμη Ανάπτυξης» έκοψε τη Βασιλόπιτα
Σε ιδιαίτερα ζεστό κλίμα κι ευχάριστη 

ατμόσφαιρα, η Δημοτική Παράταξη «Δύ-
ναμη Ανάπτυξης» διοργάνωσε εκδήλω-

ση, με αφορμή την κοπή της παραδοσιακής 
βασιλόπιτας, την Κυριακή 14 Ιανουαρίου στο 
Πικέρμι.
Ο πρώην υποψήφιος Δήμαρχος Ραφήνας-Πι-
κερμίου κι επικεφαλής της Παράταξης Ανδρέας 
Βασιλόπουλος, δεν περιορίστηκε μόνο στο εθι-
μοτυπικό της εκδήλωσης, αλλά εκμεταλλεύτηκε 
την ευκαιρία για μία άτυπη συνέντευξη Τύπου, 
απευθυνόμενος στα τοπικά Μέσα Ενημέρωσης 
που κάλυψαν την εκδήλωση.
«Δηλώνουμε παρών!» διαβεβαίωσε σε όλους 
τους τόνους ο κ. Βασιλόπουλος, διευκρινίζο-
ντας ότι για τα επόμενα πέντε χρόνια, θα τιμήσει 
στο ακέραιο την εντολή των συμπολιτών του, να 
ασκεί τα καθήκοντά του, με γνώμονα το συμφέ-
ρον του Δήμου, όπως άλλωστε πράττει όλα αυ-
τά τα χρόνια.
Στη σύντομη, αλλά περιεκτική ομιλία του, ξεκα-
θάρισε και άλλα ζητήματα που έχουν προκύψει, 
αναφορικά με τη συνεργασία του με τη Δήμαρχο 
κα Τσεβά, αλλά και την επικοινωνία του με τον 
κ. Μπουρνούς.
Δεν τηρήθηκε η Προγραμματική Συμφωνία από 
τη μεριά της Δήμητρας Τσεβά, δήλωσε ο Ανδρέ-
ας Βασιλόπουλος, υπενθυμίζοντας ότι ενόψει 
της 2ης Κυριακής των πρόσφατων δημοτικών 

εκλογών, είχαν δώσει τα χέρια με τη σημερι-
νή Δήμαρχο προκειμένου να δώσουν μαζί την 
εκλογική μάχη.
«Εκ του πονηρού η ανύπαρκτη θέση που κυ-
κλοφορεί για… «κατάργηση» (sic!) Αντιδημάρ-
χων, θεσμού που προβλέπεται από τον Νόμο» 
διευκρίνισε ο κ. Βασιλόπουλος, σημειώνοντας 
πως η όποια διαφωνία έγκειτο στο να μην υπάρ-

χουν επικαλύψεις αρμοδιοτήτων μεταξύ Αντι-
δημάρχων και άμισθων Εντεταλμένων Συμ-
βούλων, όπως συζητήθηκε, συμφωνήθηκε και 
δημοσιοποιήθηκε προεκλογικά.
Είναι σημαντικό ότι με το πέρας της ομιλίας του, 
ο επικεφαλής της «Δύναμης Ανάπτυξης» έδωσε 
τον λόγο στους δημοσιογράφους για ερωτήσεις, 
στις οποίες απάντησε χωρίς δισταγμό, τονίζο-
ντας ότι παρά την εύλογη απογοήτευση από τη 
στάση της νέας Δημάρχου, η οποία «επικαλού-
μενη έλλειψη χρόνου» αρνήθηκε ακόμη και να 
τον συναντήσει μετά τις εκλογές, δεν μετανιώ-

νει για την απόφασή του, να συμβάλλει ως Πα-
ράταξη στην ανατροπή του προηγούμενου κα-
θεστώτος στον Δήμο. Η «Δύναμη Ανάπτυξης», 
δήλωσε ο Ανδρέας Βασιλόπουλος, με πολιτικό 
ήθος και αξιοπιστία έδωσε την εκλογική μάχη 
της 2ης Κυριακής μαζί με τα στελέχη του συν-
δυασμού Τσεβά-Ξηντάρα, θα συμβάλει με τεκμη-
ριωμένο έλεγχο των πράξεων και παραλείψεων 
της δημοτικής αρχής και της νομιμότητας ώστε 
να μην χαθεί για τους δημότες μας  αυτή η πε-
νταετία σε στασιμότητα.
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Ευάγγελος Μπουρνούς: «Δηλώνουμε 
παρόντες στα μεγάλα και μικρά ζητήματα 
του τόπου μας»
«Η Ραφήνα και το Πικέρμι από 1η Ια-

νουαρίου 2024 θα έχει μία νέα 
δημοτική αρχή και στην οποία προ-

φανώς ευχόμαστε να επιτύχει στο έργο της ώστε 
να ωφεληθούν οι πολίτες και ο τόπος μας.
Αυτός είναι ο μόνος τρόπος να προσθέτουμε στην 
κοινωνία και να προχωράμε μπροστά. Η μεταβί-
βαση αυτής της διοίκησης δεν σημαίνει επ’ ουδε-
νί ότι αφήνω τόσο προσωπικά, ή ότι αφήνουμε 
ως δημοτική ομάδα, τη Ραφήνα και το Πικέρμι. 
Δηλώνουμε παρόντες στα μεγάλα και μικρά ζη-
τήματα του τόπου μας, ως ενεργοί πολίτες και 
εκλεγμένοι ατοδιοικητικοί. Αυτά που θα βρει η 
νέα διοίκηση στην αρχή το 2024 απέχουν πα-
ρασάγγας από αυτά που παραλάβαμε το 2014. 
Σε αυτές τις δύο θητείες, σε αυτά τα 9 χρόνια που 
μεσολάβησαν, προσθέσαμε στον τόπο μας ανε-
βάζοντας πολύ ψηλά τον πήχη, υπερσκελίζοντας 
πολλές χαμένες προηγούμενες θητείες. Η απο-
χέτευση, το έργο ανάπλασης και διευθέτηση του 
μεγάλου ρέματος Ραφήνας που ξεκίνησε, η απο-
κατάσταση των υποδομών στις πυρόπληκτες πε-
ριοχές, η ένταξη τεσσάρων περιοχών στο σχέδιο 
πόλης που βρίσκονται σε τελικό στάδιο, η παρά-
δοση του μεγάλου πάρκου του ΟΧΥΡΟΥ στους 
πολίτες, η αναβάθμιση του συνόλου των σχολι-
κών μονάδων καθώς και η δημιουργία νέου παι-
δικού σταθμού στο Πικέρμι, η αναβάθμιση και δη-
μιουργία νέων κοινοχρήστων χώρων- πλατειών, 
η αναβάθμιση και δημιουργία νέων αθλητικών 
εγκαταστάσεων με αποκορύφωμα την ώριμη και 
εγκεκριμένη μελέτη μαζί με την εξασφαλισμένη 
χρηματοδότηση του Παραολυμπιακού Αθλητικού 
Κέντρου, η συμβολή μας στην οριστικοποίηση τε-
λικού σχεδιασμού της Αττικής οδού και του προα-
στιακού, η δημιουργία δομών κοινωνικής πρόνοι-
ας και στήριξη του κοινωνικού ιστού, η συνολική 
αναβάθμιση του οδοφωτισμού, η αναβάθμιση 
και εκσυγχρονισμού με τηλεμετρία του δικτύου 
ύδρευσης, ο εκσυγχρονισμός του στόλου των αυ-
τοκινήτων, τα μεγάλα επιτεύγματα μας στον τομέα 
της ανακύκλωσης και η αναρρίχηση στην κορυφή 
της αυτοδιοίκησης για τέτοιου είδους θέματα, η 
ανάδειξη μας ως κορυφαίου δήμου στην κατηγο-
ρία του για την αποτελεσματικότητα και απορρο-
φητικότητα κοινοτικών κονδυλίων, η αναβάθμιση 
του οδικού δικτύου, η έναρξη διαδικασίας σύντα-
ξης νέου τοπικού χωρικού σχεδίου, η συμφωνία 
για περιορισμό της χερσαίας ζώνης και απόδοση 
του παράκτιου χώρου στο δήμο μας, δηλαδή νέων 
χρήσεων γης, η καθαρότερη και λειτουργικότερη 
πόλη, τα επιτεύγματα στον τομέα της ανακύκλω-
σης, είναι μόνο μερικά από αυτά που πετύχαμε και 
για αυτό περπατάμε στους δρόμους του τόπου μας 
με το κεφάλι ψηλά, κοιτώντας στα μάτια τους πο-
λίτες. Σήμερα ο τόπος μας φιγουράρει στην κορυ-
φή της εκτίμησης της αυτοδιοίκησης και μπροστά 
μας απλώνονται μεγάλες ευκαιρίες. Ραφήνα και 
Πικέρμι διαθέτουν τα μέσα, την τεχνογνωσία και 
τα απαραίτητα εργαλεία, καθώς και τα σχέδια και 
τους πόρους για να πάμε μπροστά. Ευελπιστού-
με η νέα διοίκηση να τα αξιοποιήσει και να κινη-
θεί μακριά από ανίερες συμμαχίες του πρόσφα-

του παρελθόντος. Συμμαχίες που μονοδιάστατα 
αποσκοπούσαν και είχαν μοναδικό λόγο ύπαρ-
ξης να ακυρώσουν τα μεγάλα έργα που έχει ανά-
γκη ο τόπος μας και τα οποία θα μας οδηγήσουν 
σε οικονομική ανάπτυξη και βελτίωση της ποιότη-
τας της ζωής μας. Η νέα διοίκηση φέρει από εδώ 
και πέρα την αποκλειστική ευθύνη για οτιδήποτε 
ακυρωθεί από αυτά που έχει ανάγκη ο τόπος και 
ζητούν εναγωνίως οι πολίτες. Και εκεί προφανέ-
στατα δεν θα μείνουμε αμέτοχοι αλλά θα είμαστε 
στην πρώτη γραμμή για να διεκδικήσουμε αυτά 
που μας αξίζουν. Αυτό αποτελεί υπόσχεση ζωής. 
Έχουμε αφήσει πολυποίκιλο και μεγάλο έργο πί-
σω μας, το οποίο πρέπει και οφείλουμε να ολο-
κληρωθεί και γι’ αυτό θα δώσουμε κάθε ικμάδα 
των δυνάμεων μας. Είμαστε εδώ για να εμποδί-
σουμε οποιαδήποτε διαδρομή προς τα πίσω. Εί-
μαστε εδώ να πάμε τον τόπο μας μόνο μπροστά, 
όπως του αξίζει. Θέλω τέλος να ευχαριστήσω 
προσωπικά τους πρόεδρους του δημοτικού συμ-
βουλίου και οι οποίοι τίμησαν τη θέση που τους 
εμπιστεύτηκε το σώμα και εγώ προσωπικά, τους 
αντιδημάρχους, στους δημοτικούς και τους κοινο-
τικούς συμβούλους, τους προέδρους και τα μέλη 
της διοίκησης των δημοτικών νομικών προσώ-
πων, των σχολικών επιτροπών, τα μέλη των συλ-
λόγων με τους οποίους συνεργαστήκαμε, τις υπο-
ψήφιες και τους υποψηφίους του συνδυασμού 
«Σύγχρονη Πολιτεία - Συνεργασία Ενεργών Πο-
λιτών», όλες τις φίλες και τους φίλους τους συν-
δυασμού μας με τους οποίους δώσαμε αυτή τη 
μάχη μαζί. Αισθάνομαι επίσης βαθύτατο σεβασμό 
και αναγνώριση της μεγάλης συμβολής όλων των 
στελεχών και εργαζομένων του Δήμου Ραφήνας-
Πικερμίου οι οποίοι, μέσα σε ασφυκτικά χρονικά 
πλαίσια και δύσκολες συνθήκες, καταφέραν να 
σηκώσουν ψηλά το δήμο, καθώς επίσης και για 
τα στελέχη και τους εργαζομένους του ΔΟΠΑΠ, 
του ΦΙΛΙΠΠΟΥ ΚΑΒΟΥΝΙΔΗ, της ΔΕΑΑΠ και του 
ΕΥΔΗΜΟΥ. Με όλες και όλους εσάς, όλοι μαζί κα-
ταφέραμε να ξεπεράσουμε τον εαυτό μας και να 
ανοίξουμε νέους ορίζοντες στο δήμο μας. Μαζί 
θα συνεχίσουμε και στο μέλλον. Θέλω επίσης να 
απευθύνω θερμές ευχαριστίες στους συνεργάτες 
μου, με πολλούς από τους οποίους, έχουμε πλέον 
δημιουργήσει δεσμούς ζωής καθώς και την οικο-
γένειά μου που με στήριξε ολόψυχα και ολόθερμα 
στην προσπάθειά μου. Εύχομαι ολόψυχα ο τόπος 
μας και η ζωή των δημοτών να βελτιώνεται κα-
θημερινά και σε αυτήν την κατεύθυνση δεσμεύ-
ομαι ότι θα είμαι εκεί για να συμβάλλω θετικά, 
χωρίς δεύτερες σκέψεις. Πάντα μοναδική σκέψη 
μου ήταν, είναι και θα είναι, η προσφορά. Νιώθω 
ευγνωμοσύνη και πραγματική τιμή που ήμουν τό-
σα χρόνια μαζί σας και δεσμεύομαι να είμαι συνέ-
χεια κοντά σας. Να έχετε όλες και όλοι μια γεμάτη 
επιτυχίες χρονιά, με υγεία και χαρά. Κάθε καλό 
σε εσάς και στις οικογένειας σας. Χρόνια πολλά! 
Καλή χρονιά!».

Ευάγγελος Μπουρνούς
π. Δήμαρχος Ραφήνας-Πικερμίου

 Αυτά που θα βρει 
η νέα διοίκηση στην αρχή του 2024 

απέχουν παρασάγγας 
από αυτά που παραλάβαμε 

το 2014 



09ΕΠΙΚΑΙΡΌΤΗΤΑΠΕΜΠΤΗ 18 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2024
www.dimotisnews.gr
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Ο Αριστείδης Βίτσιος Πρόεδρος του Δ. Σ.
Οι νέοι Αντιδήμαρχοι και Εντεταλμένοι  
Σύμβουλοι

Στις 2 Ιανουαρίου, έλαβε χώρα η 1η Ειδική 
Συνεδρίαση στον Δήμο Παλλήνης για την 
εκλογή: α) Προέδρου, Αντιπροέδρου και 

Γραμματέα του Δημοτικού Συμβουλίου Παλλή-
νης και β) Μελών της Δημοτικής Επιτροπής Δή-
μου Παλλήνης.
Ο Δήμαρχος Παλλήνης Χρήστος Αηδόνης, σ’ 
ένα σύντομο χαιρετισμό του, καλωσόρισε το σώ-
μα του νέου Δημοτικού Συμβουλίου που συνήλ-
θε σε συνεδρίαση για πρώτη φορά το 2024 και 
ευχήθηκε καλή και δημιουργική χρονιά που θα 
φέρει ορατά αποτελέσματα προς όφελος των Δη-
μοτών.
Ομοίως οι επικεφαλής της αντιπολίτευσης, Κων-
σταντίνος Σμέρος, Θεοδώρα Πασχαλίδου και 
Ειρήνη Κουνενάκη, ευχήθηκαν με τη σειρά τους 
καλή χρονιά θέτοντας τους δικούς τους στόχους 
για τη νέα θητεία.
Την 1η Ειδική Συνεδρίαση του Δημοτικού Συμ-
βουλίου καλωσόρισε με πρωτοχρονιάτικα κάλα-
ντα η Χορωδία Παλλήνης «Ευφωνία».

Το νέο Προεδρείο του  
Δημοτικού Συμβουλίου

1. Πρόεδρος: ΒΙΤΣΙΟΣ ΑΡΙΣΤΕΙΔΗΣ (ΑΡΗΣ)
2. Αντιπρόεδρος: ΜΟΥΡΤΖΙΑΠΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ
3. Γραμματέας: ΠΑΣΧΑΛΙΔΟΥ ΘΕΟΔΩΡΑ

Τα μέλη της  
Δημοτικής Επιτροπής

«ΕΞΥΠΝΗ ΚΑΙ ΑΝΘΡΩΠΙΝΗ ΠΟΛΗ, ΑΝΘΟΥΣΑ, 
ΓΕΡΑΚΑΣ, ΠΑΛΛΗΝΗ»
Τακτικά Μέλη: ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛ-
ΛΙΑ (ΦΙΛΙΤΣΑ) του Αθανασίου, ΚΑΡΚΟΥΛΙΑΣ 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ του Αθανασίου, ΚΟΥΤΡΑΣ ΝΙΚΟ-
ΛΑΟΣ του Θεόδωρου, ΚΟΥΤΣΙΚΟΥΡΗΣ ΤΡΙΑ-
ΝΤΑΦΥΛΛΟΣ του Πέτρου, ΜΕΡΤΥΡΗΣ ΠΑΝΑ-
ΓΙΩΤΗΣ του Νικολάου.
Αναπληρωματικά Μέλη: ΟΙΚΟΝΟΜΟΥ ΑΘΑΝΑ-

ΣΙΟΣ (ΘΑΝΟΣ) του Αναστασίου, ΣΤΑΥΡΙΝΟΥ-
ΔΗΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ του Νικολάου, ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ-
ΚΟΠΟΥΛΟΣ ΒΙΚΤΩΡ του Αντωνίου.

«ΑΝΘΟΥΣΑ ΓΕΡΑΚΑΣ ΠΑΛΛΗΝΗ μια πόλη για 
όλους»
Τακτικά Μέλη: ΣΜΕΡΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ του 
Γεωργίου, ΚΑΡΡΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ του Ιωάννη.
Αναπληρωματικά Μέλη: ΔΙΑΚΑΚΗ ΜΑΡΙΑ του 
Κωνσταντίνου, ΜΕΛΙΣΣΑ-ΚΟΛΛΙΑ ΒΑΣΙΛΙΚΗ 
του Κωνσταντίνου, ΜΕΡΤΖΑΝΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 
του Αρχιμήδη.

«ΕΜΕΙΣ Η ΠΟΛΗ ΜΑΣ»
Τακτικά Μέλη: ΚΟΥΝΕΝΑΚΗ ΕΙΡΗΝΗ του Μιχα-
ήλ.

«ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΠΑΛΛΗΝΗΣ»
Αναπληρωματικό Μέλος: ΤΣΑΓΓΑΡΗΣ ΕΥΣ-
ΤΡΑΤΙΟΣ (ΣΤΡΑΤΗΣ) του Νικολάου.

Οι Αντιδήμαρχοι
Μετά το πέρας της Συνεδρίασης ο Δήμαρχος 
Χρήστος Αηδόνης ανακοίνωσε τους ορισμούς 
Αντιδημάρχων και εντεταλμένων Δημοτικών 
Συμβούλων:

Αντιδήμαρχος Δημοτικής Περιουσίας κινητής 
και ακίνητης και δημοτικής κοινότητας Παλλή-
νης, Αναπληρωτής Δημάρχου (άμισθος): ΜΕΡ-
ΤΥΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ.  
Αντιδήμαρχος τεχνικής υπηρεσίας και τμήματος 
προμηθειών, δημοσίων και διεθνών σχέσεων 
ψηφιακής πολιτικής καινοτομίας και επιχειρη-
ματικότητας και δημοτικής ενότητας Ανθούσας, 
Αναπληρωτής Δημάρχου: ΚΟΥΤΣΙΚΟΥΡΗΣ ΤΡΙ-
ΑΝΤΑΦΥΛΛΟΣ.
Αντιδήμαρχος Καθαριότητας και ανακύκλωσης: 
ΣΜΥΡΛΙΑΔΗΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ 
Αντιδήμαρχος Παιδείας, προσχολικής αγωγής, 

οικογένειας και δια βίου μάθησης: ΔΑΣΚΑΛΑ-
ΚΗ ΦΙΛΙΤΣΑ. 
Αντιδήμαρχος Κοινωνικής Πολιτικής, αλληλεγ-
γύης και κοινωνικής πρόνοιας: ΤΣΙΤΖΙΚΑΚΗ 
ΑΣΠΑΣΙΑ. 
Αντιδήμαρχος Πολιτικής προστασίας, παραβατι-
κότητας, καταπολέμησης κοινωνικού αποκλει-
σμού και κοινωνικής ενσωμάτωσης και σύστα-
σης δημοτικής Αστυνομίας (άμισθος): ΔΗΜΟΣ 
ΓΡΗΓΟΡΗΣ. 
Αντιδήμαρχος Αθλητισμού: ΟΙΚΟΝΟΜΟΥ ΘΑ-
ΝΟΣ.
Αντιδήμαρχος Πολιτισμού: ΜΠΑΞΕΒΑΝΗ ΦΩ-
ΤΕΙΝΗ.
Αντιδήμαρχος εξυπηρέτησης του δημότη, συντή-
ρησης δημόσιων κοινόχρηστων χωρών και υπο-
δομών, περιβάλλοντος και ποιότητας ζωής (άμι-
σθος): ΚΟΥΤΡΑΣ ΝΙΚΟΣ. 
Αντιδήμαρχος Μέριμνας για την 3η ηλικία, κέ-
ντρου εξυπηρέτησης πολιτών, ληξιαρχείου και 
κοιμητηρίων και δημοτικής ενότητας Γέρακα: 
ΚΑΡΚΟΥΛΙΑΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ.
Αντιδήμαρχος προστασίας και ευζωίας ζώων και 
ανάπτυξης δημοτικής συγκοινωνίας: ΚΑΡΑΝΙ-
ΚΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ.

Οι Εντεταλμένοι Σύμβουλοι
Εντεταλμένη Σύμβουλος αστικής αναζωογόνη-
σης, αναβάθμισης της πόλης και χωρικού σχεδι-
ασμού, πολεοδομίας-δόμησης: ΜΠΑΦΙΤΗ ΒΑ-

ΣΙΛΙΚΗ.
Εντεταλμένη Σύμβουλος Ισότητας Φύλων, Πρό-
εδρος Σχολικής Επιτροπής Δευτεροβάθμιας Εκ-
παίδευσης: ΚΑΚΑΜΠΟΥΚΗ ΒΑΣΙΛΙΚΗ.
Εντεταλμένος Σύμβουλος Νέας γενιάς και πολι-
τικής προστασίας, Πρόεδρος Σχολικής Επιτρο-
πής Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης: ΣΤΑΥΡΙΝΟΥ-
ΔΗΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ. 
Εντεταλμένος Σύμβουλος Αθλητισμού: ΧΡΙΣΤΟ-
ΦΙΛΕΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ. 
Εντεταλμένος Σύμβουλος Εθελοντισμού και συ-
νεργασίας με επαγγελματικούς και κοινωνικούς 
φορείς και λαϊκών αγορών: ΤΟΥΡΚΑΚΗΣ ΑΡΙΣ-
ΤΕΙΔΗΣ. 
Εντεταλμένη Σύμβουλος πολιτισμού, ιστορικής 
ανάδειξης της πόλης και τουριστικής ανάπτυξης: 
ΣΙΑΡΚΟΥ ΘΕΟΔΩΡΑ.
Εντεταλμένος Σύμβουλος δημόσιας υγείας και 
δημοτικών ιατρείων: ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΚΟΠΟΥΛΟΣ 
ΒΙΚΤΩΡ.
Εντεταλμένος Σύμβουλος για θέματα πράσινης 
οικονομίας και ανακύκλωσης και πολιτικής προ-
στασίας: ΣΤΡΙΚΟΣ ΚΩΣΤΑΣ.
Εντεταλμένος Σύμβουλος εξυπηρέτησης του δη-
μότη, συντήρησης δημόσιων κοινόχρηστων χω-
ρών και υποδομών, περιβάλλοντος και ποιότη-
τας ζωής: ΧΑΤΖΑΡΑΣ ΑΝΤΩΝΗΣ.

Σημείωση: Οι θέσεις των Εντεταλμένων Δημο-
τικών Συμβούλων είναι άμισθες.
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ΔΙΚΤΥΟ ΑΠΟΧΕΤΕΥΣΗΣ ΠΑΛΛΗΝΗΣ

Συνάντηση της Δημοτικής Αρχής 
με την ανάδοχο εταιρία για  
την κατασκευή του 

ΔΗΜΟΣ ΠΑΛΛΗΝΗΣ

Αυτοψία της Διοίκησης  
Αηδόνη στον Βρεφονηπιακό 
Σταθμό στον Γαργηττό ΙΙ

Διαδοχικές συναντήσεις εργασίας πραγ-
ματοποίησε ο Δήμαρχος Παλλήνης 
Χρήστος Αηδόνης, στις 10 και 12 Ια-

νουαρίου, με τις/τους Διευθύντριες/ντές Σχο-
λείων Πρωτοβάθμιας και Δευτεροβάθμιας Εκ-
παίδευσης, και όπως και μετά τη συνάντηση με 
τις υπεύθυνες των Βρεφονηπιακών Σταθμών 
(9 Ιανουαρίου) διαπιστώθηκε η μεγάλη από-
σταση που υπήρχε μεταξύ της προηγούμενης 
Διοίκησης του Δήμου με τους επικεφαλής νευ-
ραλγικών δομών και συνεπώς και με τα πραγ-
ματικά προβλήματα των κοινοτήτων Ανθούσας 
- Γέρακα - Παλλήνης και ιδιαιτέρως της Νέας 
Γενιάς.
Κατά τις συναντήσεις που είχε ο Δήμαρχος με 
τις διευθύνσεις των Σχολείων, πραγματοποι-
ήθηκε ενημέρωση για τα πολλά και σημαντικά 
κτιριακά και λειτουργικά προβλήματα, τα θέμα-
τα ασφάλειας των χώρων, την αποτελεσματικό-
τητα και την ανταπόκριση του Δήμου, κ.α., ενώ 
οροθετήθηκε και ο νέος τρόπος συνεργασίας 
με τη Δημοτική Αρχή.
Ο κ. Αηδόνης μετά το πέρας των συναντήσε-
ων δήλωσε: «Έκπληξη διαπιστώσαμε στα μάτια 
των Διευθυντριών και Διευθυντών των Σχο-
λείων μας. Δεν τους είχε ξανασυναντήσει Δή-
μαρχος, συνολικά και συλλογικά προκειμένου 
όλοι να αναφερθούν ανοιχτά στα προβλήματα 
που απασχολούν τη Σχολική Κοινότητα. Η κοι-
νή Γνώση για πολλά θέματα σε αυτό τον Δήμο 

αποτελεί ζητούμενο. Είμαστε αποφασισμένοι, 
να φέρουμε όλα τα προβλήματα στο φως! Κα-
μία έκπτωση, καμία ωραιοποίηση. Όλοι οι Δη-
μότες πρέπει να γνωρίσουν ποιες είναι οι υπο-

δομές της πόλης, ποια η συνεργασία του Δήμου 
με κρίσιμες θεματικές και χωρικές κοινότητες 
και ποιο είναι το σημείο αφετηρίας του έργου και 
της αποτελεσματικότητάς μας. Διότι όλοι πρέπει 

να μάθουν την αλήθεια. Ιδιαιτέρως για τα ζητή-
ματα που αφορούν στα παιδιά μας θα είμαστε 
πολύ αυστηροί. Ο Δήμος έχασε στο παρελθόν 
πολλές ευκαιρίες για χρηματοδοτικά εργαλεία 
αλλά και απείχε από προσκλήσεις προκειμένου 
να ενταχθεί σε προγράμματα κατασκευής νέων 
Σχολείων. Και αυτό σε μία περιοχή που διαρ-
κώς αυξάνεται ο πληθυσμός της. Προτεραιό-
τητά μας στην παρούσα φάση, είναι να διορ-
θώσουμε τα κακώς κείμενα στις υπάρχουσες 
δομές, αλλά και παράλληλα και τάχιστα να ανα-
ζητήσουμε χώρους και πόρους προκειμένου να 
ξεκινήσουν οι διαδικασίες για την ανέγερση 
νέων σύγχρονων Σχολικών Δομών στον Δή-
μο μας. Επιπλέον ο διάλογος με τη Σχολική κοι-
νότητα θα συνεχιστεί αμείωτος, τόσο με τις Δι-
ευθύνσεις των Σχολείων μας, όσο και με τους 
Συλλόγους Γονέων και Κηδεμόνων. Το έργο 
τους είναι σημαντικό, είναι σπουδαίο και εμείς 
οφείλουμε να τους στηρίξουμε. Αποτελούν το 
πιο ενεργό κύτταρο της κοινωνίας μας και ο 
νέος Δήμος Παλλήνης θα είναι δίπλα τους».
Στις συναντήσεις παρόντες η αρμόδια Αντιδή-
μαρχος Παιδείας Φιλίτσα Δασκαλάκη, και οι 
εντεταλμένοι Δημοτικοί Σύμβουλοι και αρμό-

διοι για τα θέματα Πρωτοβάθμιας και Δευτερο-
βάθμιας Εκπαίδευσης, Στέφανος Σταυρινούδης 
και Βίκυ Κακαμπούκη αντίστοιχα.

ΔΗΜΟΣ ΠΑΛΛΗΝΗΣ

Συναντήσεις του Δημάρχου Χρήστου Αηδόνη  
με τις διευθύνσεις των Σχολικών Μονάδων

Αυτοψία στον Βρεφονηπιακό 
Σταθμό Ο.Τ. 770 Γαργηττού ΙΙ, 
πραγματοποίησε ο Δήμαρχος 

Παλλήνης Χρήστος Αηδόνης την Παρα-
σκευή 5 Ιανουαρίου, παρουσία στελε-
χών της Δημοτικής Αρχής και των τεχνι-
κών υπηρεσιών του Δήμου.
Ο Δήμαρχος ενημερώθηκε για την κατά-
σταση του Βρεφονηπιακού Σταθμού που 
παραμένει επίσης σε καθεστώς «μη πα-
ραλαβής» όπως και το Διοικητήριο της 
Ανθούσας, έργα που εκτελέστηκαν με 
χρηματοδότηση της Περιφέρειας Αττικής.
Ο κ. Αηδόνης διαπίστωσε τις τεχνικές εκ-
κρεμότητες, αλλά και τις ζημίες που έχει 
υποστεί το κτίσμα λόγω κακοτεχνιών, 
όπως εισροές υδάτων και διαβρώσεις σε 
δάπεδα και τοιχία κ.α.
Ο Δήμαρχος μετά το πέρας της αυτοψίας 
δήλωσε: «Το κρίσιμο έργο της κατασκευ-
ής του Βρεφονηπιακού Σταθμού, αρχικού 
προϋπολογισμού 2 εκατ. Ευρώ, καθημε-

ρινά απαξιώνεται και φθείρεται, ενώ θα 
έπρεπε να λειτουργεί ήδη και να εξυπη-
ρετεί τις τεράστιες ανάγκες της τοπικής 
κοινωνίας. Για τα παιδιά μας και για τη 
στήριξη των οικογενειών του Δήμου μας 
θέλουμε και αξίζει το καλύτερο. Οι εργα-
σίες αποκατάστασης και τελικής παρα-
λαβής θα προχωρήσουν τάχιστα. Καμία 
ανοχή στη στασιμότητα».

Συνάντηση εργασίας πραγματοποίησε ο Δήμαρ-
χος Παλλήνης Χρήστος Αηδόνης, την Τετάρ-
τη 10 Ιανουαρίου, με την ανάδοχο εταιρία για 

την κατασκευή του δικτύου αποχέτευσης του Δήμου.
Ο Δήμαρχος παρουσία του Αντιδημάρχου Δημοτικής 
Περιουσίας και Κοινότητας Παλλήνης Παναγιώτη 
Μερτύρη, του Αντιδημάρχου Εξυπηρέτησης του Δη-
μότη και Περιβάλλοντος και Ποιότητας Ζωής Νίκου 
Κούτρα, του Γενικού Γραμματέα του Δήμου Γιώργου 
Δριβάκου, του συμβούλου του για θέματα δικτύου 
πόλης Γιώργου Αποστολόπουλου και στελεχών των 
τεχνικών υπηρεσιών του Δήμου, ενημερώθηκε από 
τους εκπροσώπους της εταιρίας για την πρόοδο των 
εργασιών, τις τεχνικές δυσκολίες του έργου, καθώς 
και τις γραφειοκρατικές αγκυλώσεις ή άλλα προσκόμ-
ματα που εμποδίζουν την ομαλή υλοποίησή του.
Ο κ. Αηδόνης μετά το πέρας της συνάντησης δήλω-
σε: «Υπάρχουν σαφώς περιθώρια βελτίωσης της τα-
χύτητας υλοποίησης του έργου κατασκευής του δικτύ-
ου αποχέτευσης του Δήμου μας. Οριοθετήσαμε το νέο 
τρόπο συνεργασίας της αναδόχου εταιρίας με τις τε-
χνικές μας υπηρεσίες, έτσι ώστε να διευκολύνεται το 

έργο και επιπλέον οι δημότες μας να οχλούνται κατά 
το ελάχιστο από τυχόν ζημιές που προξενούνται σε 
άλλα δίκτυα. Επιπλέον, εμείς ως νέα Δημοτική Αρχή 
θα παρέμβουμε, όπου θεωρούμε απαραίτητο προκει-
μένου να αρθούν γραφειοκρατικές αγκυλώσεις από 
τρίτους φορείς, που επιβραδύνουν την κατασκευή του 
δικτύου. Διαπιστώσαμε αρκετές τέτοιες περιπτώσεις. 
Το έργο μπαίνει σε μία νέα τροχιά, με καλύτερη συνεν-
νόηση, προγραμματισμό και πολιτική βούληση να μην 
εξαντληθεί ο χρόνος σύμβασής του. Αυτό θα σημάνει 
για εμάς μεγάλη επιτυχία, αλλά κυρίως για τους Δη-
μότες μία σαφή βελτίωση της καθημερινότητάς τους».
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ELL GROUP - ΕΝΑ

Ο Νεκτάριος Καλαντζής βράβευσε την Ελληνίδα 
Δημοτική Σύμβουλο του Μάντσεστερ

ΔΗΜΟΣ ΣΠΑΤΩΝ-ΑΡΤΕΜΙΔΟΣ

Η Δήμητρα Αναγνωστοπούλου Πρόεδρος του Δ.Σ.
Τα μέλη της Δημοτικής Επιτροπής

Την Ελληνίδα Δημοτική Σύμβουλο του 
Μάντσεστερ της Αγγλίας Αγγελική Στό-
για βράβευσε ο Νεκτάριος Καλαντζής, 

Πρόεδρος των Ευρωπαίων Νέων Αυτοδιοικη-
τικών και της Ένωσης Νέων Αυτοδιοικητικών 
Ελλάδος (ΕΝΑ), με τη συνάντηση να γίνεται 
στην Αθήνα μέσα στις γιορτές των Χριστου-
γέννων.
Η κα Στόγια έχει διατελέσει στο παρελθόν Αντι-
δήμαρχος Πολεοδομίας, Μεταφορών και Περι-

βάλλοντος στον Δήμο του Μάντσεστερ, με ειδί-
κευση την αστική κινητικότητα, τις μεταφορές 
στην πόλη και το περιβάλλον και ως σήμερα εί-
ναι Δημοτική Σύμβουλος της πόλης.
Ο Δήμος του Μάντσεστερ του Ηνωμένου Βασι-
λείου είναι από τους πλέον πρωτοπόρους στην 
Ευρώπη σε θέματα κλίματος και αναπλάσεων, 
ενώ αποτελεί εδώ και χρόνια την πόλη-αιχμή 
της Αγγλίας στην εγκατάσταση εταιρειών υψη-
λής τεχνολογίας, ως παλιά βιομηχανική πόλη 
και είναι έδρα δύο εκ των μεγαλύτερων πο-
δοσφαιρικών ομάδων της Ευρώπης, της φε-
τινής Πρωταθλήτριας Ευρώπης και Αγγλίας 
Manchester City και της ιστορικής Manchester 
United.
Η ιστορία της Manchester City υπήρξε καταλύ-
της για την ανάπλαση και την αναγέννηση της 
ανατολικής πλευράς της πόλης του Μάντσεστερ 
που ξεκίνησε το 2002.
Tο Στάδιο Etihad (παλαιότερα το City του 
Manchester Stadium), έδρα της Μάντσεστερ 
Σίτι υπήρξε φάρος αναγέννησης για το ανατο-
λικό Μάντσεστερ. 
Με τις προσπάθειες του Δήμου του Μάντσεστερ, 
η περιοχή μεταμορφώθηκε, με νέες θέσεις ερ-
γασίας, νέα σπίτια και νέους κατοίκους να έλκο-
νται ξανά σε αυτό το μέρος της πόλης.
Οι ιδιοκτήτες της Μάντσεστερ Σίτι έχουν συμβά-
λει σημαντικά σε αυτή την ανάπλαση με επενδύ-
σεις κυρίως σε τομείς ακινήτων και τριτοβάθμι-
ας εκπαίδευσης.
Το Abu Dhabi United Group (ADUG) συνεργά-
στηκε με το Δημοτικό Συμβούλιο του Μάντσε-
στερ για τη δημιουργία της εταιρείας ανάπτυξης 
με την επωνυμία Manchester Life.
Η εταιρεία είναι υπεύθυνη για την ανάπλαση της 
περιοχής, η οποία περιλαμβάνει την κατασκευή 
6.000 νέων κατοικιών.

Μέχρι σήμερα, η συνεργασία Manchester Life 
έχει παραδώσει πάνω από 1.500 σπίτια σε 
επτά νέες γειτονιές και δύο ιστορικές μετατρο-
πές βιομηχανικών μύλων. Η συνεργασία έχει 
δεσμευτεί για οικονομικά προσιτή στέγαση και 
βιωσιμότητα, με θετικό αντίκτυπο στην πόλη του 
Μάντσεστερ.
Το ADUG έχει επίσης επενδύσει στην υποδομή 
του συλλόγου, (εκτός από την αγορά παικτών), 
συμπεριλαμβανομένου ενός νέου γηπέδου, 
προπονητηρίου και ακαδημίας. Το ADUG έχει 
επίσης επενδύσει σε άλλες αθλητικές ομάδες 
και φιλανθρωπικούς σκοπούς, συμπεριλαμβα-
νομένων του Γυναικείου ποδοσφαιρικού συλ-
λόγου Μάντσεστερ Σίτι και του Iδρύματος της 
Μάντσεστερ Σίτι που συνεργάζεται με πάνω από 
20.000 νέους κάθε χρόνο από μειονεκτούντα 
κοινωνικοοικονομικά υπόβαθρα στο Μάντσε-
στερ για να τους παρέχει ευκαιρίες στον αθλη-
τισμό, την εκπαίδευση και την απασχόληση.
Οι ιδιοκτήτες της ομάδας έχουν επίσης επενδύ-
σει 150 εκατομμύρια λίρες στο Πανεπιστήμιο 
του Μάντσεστερ και στο Μητροπολιτικό Πανε-
πιστήμιο του Μάντσεστερ.
Αυτή η επένδυση βοηθά τα πανεπιστήμια να χτί-
σουν νέες εγκαταστάσεις διδασκαλίας και έρευ-
νας και να προσελκύσουν κορυφαία ταλέντα 
από όλο τον κόσμο στην πόλη.
Η συνολική αξία των επενδύσεων της ADUG στο 
Μάντσεστερ εκτιμάται ότι είναι περίπου 1 δις λί-
ρες. Αυτό καθιστά τους ιδιοκτήτες της ομάδας 
από τους μεγαλύτερους επενδυτές στην πόλη.
Οι επενδύσεις έχουν συμβάλει στη δημιουργία 
θέσεων εργασίας, την τόνωση της οικονομίας 
και τη βελτίωση της ποιότητας ζωής των κατοί-
κων.
Οι δραστηριότητες του συλλόγου δημιουργούν 
οικονομική δραστηριότητα σε διάφορους το-

μείς, όπως ο τουρισμός, η φιλοξενία, το λιανι-
κό εμπόριο.
Επιπλέον, εκτός από τον οικονομικό αντίκτυπο, 
η Μάντσεστερ Σίτι έχει επίσης θετικό αντίκτυ-

πο στην κοινωνική και πολιτιστική ζωή του Μά-
ντσεστερ.
Η Ελληνίδα Δημοτική Σύμβουλος του Μάντσε-
στερ Αγγελική Στόγια ενθουσιάστηκε από τη 
δράση των Ευρωπαίων Νέων Αυτοδιοικητικών 
(European Local Leaders - ELL Group) - Young 
Europeans Elected in Cities and Regions και της 
Ένωσης Νέων Αυτοδιοικητικών Ελλάδος (ΕΝΑ), 
που Πρόεδρος είναι ο Νεκτάριος Καλαντζής και 
δήλωσε τη στήριξη της στις δράσεις του Συμ-
βουλίου των Ευρωπαίων Νέων Αυτοδιοικητι-
κών, ενώ ανακηρύχθηκε και Επίτιμο Μέλος της 
ΕΝΑ από τον Νεκτάριο Καλαντζή.

Η ιστορία της Manchester City υπήρξε καταλύτης 
για την ανάπλαση και την αναγέννηση της 

ανατολικής πλευράς της πόλης του Μάντσεστερ 
που ξεκίνησε το 2002.

Με την εκλογή προέδρου, αντιπροέ-
δρου και γραμματέα του νέου δημο-
τικού συμβουλίου, ξεκίνησε η πρώτη, 

ειδική συνεδρίαση για τον Δήμο Σπάτων-Αρ-
τέμιδος, κατά την οποία προήδρευσε ο πρώτος 
σε ψήφους από την νικήτρια παράταξη των πρό-
σφατων Δημοτικών εκλογών, «ΣΤΟΧΕΥΟΥΜΕ 
ΜΑΖΙ», Αντώνης Νομικός.
Πρόεδρος αναδείχθηκε η κα Δήμητρα Αναγνω-
στοπούλου από τη διοικούσα παράταξη, αντι-
προέδρος η κα Ελένη Τσάκαλη και γραμματέ-
ας η κα Μυρτώ Τσιγκούλη από τις παρατάξεις 
της Μείζονος και της Ελάσσονος Μειοψηφίας. 
Η νέα Πρόεδρος του δημοτικού συμβουλίου κα 
Αναγνωστοπούλου προήδρευσε στο δεύτερο 
μέρος της συνεδρίασης, αφού αρχικά ευχαρί-
στησε τον Δήμαρχο Δημήτρη Μάρκου για την 

πρόταση της υποψηφιότητας της και τους συ-
ναδέλφους που τη στήριξαν.

Η Δημοτική Επιτροπή
Στη συνέχεια ξεκίνησε τη διαδικασία για τη συ-
γκρότηση της Δημοτικής Επιτροπής. Πρόκειται 
για έναν νέο θεσμό που προβλέπει την αντικα-
τάσταση της Οικονομικής, της Επιτροπής Ποι-
ότητας Ζωής καθώς και της Εκτελεστικής Επι-
τροπής, οι οποίες καταργούνται.
Πρόεδρος της Δημοτικής Επιτροπής είναι ο Δή-
μαρχος Δημήτρης Μάρκου και μέλη από τη δι-
οικούσα αρχή οι Φίλιππος Αργυρός, Ιωάννης 
Μπασινάς, Γεώργιος Πάσχος και Κυριάκος 
Πουλάκης, ενώ από την αντιπολίτευση οι κυ-
ρίες Άννα Ραφτοπούλου και Ελένη Φράγκου.
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Η συνέντευξη
   Τελευταία έχουν γίνει πολλά αυτοκινητικά δυ-

στυχήματα η Τροχαία νομίζετε ότι κάνει το καθή-
κον της, που είναι οι έλεγχοι των οδηγών;

«Η τροχαία με τα μέσα που έχει κάνει το καλύτερο. Τα 
στελέχη της Τροχαίας είναι όλη ημέρα στο δρόμο κι 
ελέγχουν τους οδηγούς, ή, ρυθμίζουν τη κυκλοφορία. 
Θα πρέπει όμως και το κράτος με τις υπόλοιπες υπη-
ρεσίες και τους φορείς του να συνδράμουν στο έργο 
μας. Με την κατασκευή ασφαλή δρόμων, με τη τοπο-
θέτηση σημάτων και γενικά ότι κυκλοφοριακά μέσα 
έχουν τα προοδευμένα κράτη».
 

   Επικρατεί στο λαό και σε μεγάλο ποσοστό ότι 
δεν εφαρμόζονται με αυστηρότητα οι νόμοι.

«Το προσωπικό της Τροχαίας, όπου διαπιστώσει πα-
ραβάσεις, είναι απόλυτα αυστηρό, μέσα στα πλαίσια 
της ανθρωπιάς και είναι η πλέον αυστηρή υπηρεσία 
στην οδηγική ασφάλεια».

   Τελευταία έχουμε ακούσει και διαπιστώσει πα-
ραπομπές αστυνομικών σε δίκες, λόγω ακραί-
ας συμπεριφοράς εκ μέρους των. Μέχρι ποιου 
σημείου οι νόμοι καλύπτουν τον αστυνομικό;

«Για τη βεβαίωση των παραβάσεων απόλυτα. Όμως 
υπάρχουν διατάξεις που θα θέλαμε να συμπληρω-
θούν, σε περιπτώσεις καταδίωξης και συμπλοκής. 

Θετικό βήμα σε αυτή την κατεύθυνση είναι η χρήση 
ατομικών καμερών και ειδικά στα περιπολικά. Η εικό-
να δεν μπορεί να αμφισβητηθεί από κανέναν».

   Ποια είναι η γνώμη σας που μέρος των πολιτών 
αντιμετωπίζουν με δυσπιστία την τοποθέτηση 
των καμερών, αφού ως γνωστόν τα περισσότε-
ρα εγκλήματα διαλευκαίνονται μέσω των ιδιω-

τικών καμερών;
«Σε πανευρωπαϊκή, αλλά και σε παγκόσμια κλίματα τα 
περισσότερα εγκλήματα και σοβαρών τροχαίων ατυ-
χημάτων, με εγκατάλειψη, διαλευκαίνονται μέσω των 
καμερών. Νομίζω η διαφωνία προέρχεται από αυτούς 
που θέλουν κάτι να κρύψουν, ή, τους αρέσει η ασυδο-
σία. Δεν παραλείπω να αναφέρω και ορισμένα ιδεο-
λογικά άκρα».

   Πιστεύετε ότι οι προσωπικές κάμερες, θα μειώ-
σουν τις «αυθαιρεσίες» κάποιων αστυνομικών;

«Δεν είμαι 100% βέβαιος. Μπορώ να σας πω ότι στο 
σύνολό του οι αστυνομικοί δεν παραβαίνουν τον νό-
μο. Ωστόσο έχουμε και την εξαίρεση του κανόνα. Τους 
ελάχιστους αυτούς, τους λιγοστούς σίγουρα θα τους 
αποτρέψει να γίνονται. (παραβατικοί)».

   Το όπλο γιατί το ‘χετε όταν δεν μπορείτε να το 
χρησιμοποιήσετε;

«Εγώ προσωπικά σαν αυτοάμυνα και για υπεράσπι-
ση τρίτου προσώπου θα το χρησιμοποιούσα. Ωστόσο, 
η πολιτεία θα πρέπει τις διατάξεις που αφορούν την 
οπλοχρησία των αστυνομικών θα πρέπει να τις κάνει 
πιο συγκεκριμένες ώστε να γνωρίζει ο αστυνομικός 
πότε θα κάνει χρήση χωρίς να εμπλακεί σε μεγάλες 
περιπέτειες».

   Τελευταία έχουμε πολλές καταδιώξεις παραβα-
τικών ατόμων, καταδιώξεις που θέτουν σε κίν-
δυνο τη ζωή αθώων πολιτών.

«Η πολιτεία πρέπει να διευκρινίσει τι πρέπει να κάνου-
με σ’ αυτές τις περιπτώσεις».

   Είστε μέλος του συνδικαλιστικού οργάνου της 
Τροχαίας…

  Το προσωπικό 
της Τροχαίας, όπου 

διαπιστώσει παραβάσεις, 
είναι απόλυτα αυστηρό, 

μέσα στα πλαίσια της 
ανθρωπιάς και είναι η 

πλέον αυστηρή υπηρεσία 
στην οδηγική 

ασφάλεια 

  Σε πανευρωπαϊκή, 
αλλά και σε παγκόσμια 
κλίματα τα περισσότερα 

εγκλήματα και 
σοβαρών τροχαίων

 ατυχημάτων, 
με εγκατάλειψη, 

διαλευκαίνονται μέσω 
των καμερών 

Αποκλειστική συνέντευξη του Δημήτρη Αποστολόπουλου, εκλεγμένου Α΄ Γενικού Γραμματέα 
στην Ένωση Αστυνομικών Βορειοανατολικής Αττικής στον Δημήτρη Πνευματικάτο

Ρεκόρ Ευρώπης:
Στην Ελλάδα Θρηνούμε Νεκρούς, 
στα Αστικά Τροχαία Δυστυχήματα

Μέχρι τη στιγμή που γράφονται αυτές οι γραμμές, έχουν σημειωθεί επτά (7) 
θανάσιμα τροχαία ατυχήματα μέσα σε ελληνικές πόλεις. Μόνο τις τελευταίες 
τρεις ημέρες (και ανήμερα της εορτής των Χριστουγέννων), μετράμε τέσσερις 
νεκρούς και έναν ακρωτηριασμό. Ενώ σύμφωνα με τα στοιχεία της Τροχαίας, 
το 10μηνο Ιανουαρίου - Οκτωβρίου του 2023 στην Ελλάδα, σημειώθηκαν 492 
θανατηφόρα τροχαία δυστυχήματα, με 518 νεκρούς και 548 σοβαρά τραυμα-
τίες. 
Δυστυχώς η Ελλάδα, πάσχει από πολυνομία, το αλαλούμ των νόμων οδηγεί στη 
ΜΗ εφαρμογή τους και γενικά επικρατεί ατιμωρησία. Ακούγεται ότι το πολιτικό  
προσωπικό είναι διεφθαρμένο, οι θεσμοί της είναι ασθενείς λόγω της διαφθο-
ράς, το πολιτικό της σύστημα είναι πελατειακό και ως εκ τούτου διευκολύνει τη 
καταπάτηση συνειδήσεων χάριν του κέρδους.
Μια συνέντευξη με τον Δημήτρη Αποστολόπουλο, είναι εκλεγμένος Α΄ Γενι-
κός Γραμματέας στην Ένωση Αστυνομικών Βορειοανατολικής Αττικής (σήμε-
ρα υπηρετεί στη τροχαία Αγίας Παρασκευής), θα μας δώσει πολλές απαντήσεις 
για την ασφάλεια των δρόμων, το ρόλο της τροχαίας και γενικότερα της αστυ-
νομίας (μιας και στην Ελλάδα έχει αυξηθεί η παραβατικότητα), καθώς επίσης, 
για ποιο σκοπό επέλεξε να εισέλθει στη δημοτική πολιτική. Ήταν υποψήφιος 
δημοτικός σύμβουλος και παρόλο που ήταν «πρωτάκι» στη πολιτική δημοτική 
σκηνή τα πήγε πολύ καλά. (1ος επιλαχών στη νικήτρια των δημοτικών εκλο-
γών παράταξη «Στοχεύουμε Μαζί».
Τολμώ πω, ότι αποκλείεται να ενσωματωθεί, λόγω χαρακτήρα, στη σάπια πο-
λιτική σκακιέρα των δήμων, όπου επικρατεί η διαφθορά, το ρουσφέτι και η αδι-
αφάνεια.
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«Γι’ αυτό μπορώ και καταθέτω την άποψη μου. Όμως 
υπηρεσιακά και νομικά άλλοι έχουν την ευθύνη. Απλά 
λέω ότι όλοι οι πολίτες πρέπει να είναι ίσοι απέναντι 

των νόμων και η Πολιτεία δεν πρέπει να μη προσπαθεί 
να ευεργετεί, να κλείνει τα μάτια, σε έκνομες ομάδες. 
Όταν τηρούνται οι νόμοι και οι διατάξεις, η αστυνομία, 
πρέπει να μπορεί να εισέρχεται παντού, άσχετα αν εί-
ναι καταυλισμοί, ή, ιδρύματα».

   Είστε μέλος του συνδικαλιστικού οργάνου της 
Τροχαίας…

«Γι’ αυτό μπορώ και καταθέτω την άποψη μου. Όμως 
υπηρεσιακά και νομικά άλλοι έχουν την ευθύνη. Απλά 
λέω ότι όλοι οι πολίτες πρέπει να είναι ίσοι απέναντι 
των νόμων και η Πολιτεία δεν πρέπει να μη προσπαθεί 
να ευεργετεί, να κλείνει τα μάτια, σε έκνομες ομάδες. 
Όταν τηρούνται οι νόμοι και οι διατάξεις, η αστυνομία, 
πρέπει να μπορεί να εισέρχεται παντού, άσχετα αν εί-
ναι καταυλισμοί, ή, ιδρύματα».

   Ας αλλάξουμε «τοπίο», Δημοτικά. Το βιογραφι-
κό σας λέει ότι μένετε στα Σπάτα. Στη δημοτική 
πολιτική πως μπλέξατε; Για να σας είμαι ειλικρι-
νής το όνομά σας μου ήταν άγνωστο, αν και τα 
τελευταία 15 χρόνια είμαι-γράφω στις εδώ το-
πικές εφημερίδες και στο διαδίκτυο για τα τοπι-
κά μας γινόμενα…

«Εγώ μεγάλωσα στην Αρτέμιδα. Στην Αστυνομία και 
δη στον συνδικαλισμό έχω κάνει μια πορεία. Μου έγι-
νε κάποια πρόταση να βοηθήσω τις πόλεις μου, στην 
ασφάλεια και στη οδική συμπεριφορά των δημοτών 
και σε ότι άλλο μπορώ γι’ αυτό κατέβηκα υποψήφιος 

δημοτικός σύμβουλος».

  Αρχικά με άλλη δημοτική παράταξη ήσασταν 
υποψήφιος και «μεταπηδήσατε» σε άλλη. Φή-
μες λένε ότι μεσολάβησε κυβερνητικός υπουρ-
γός και σας υποχρέωσε να αλλάξετε παράταξη. 
Μπορείτε να μου ξεκαθαρίσετε τι σας έκανε να 
αλλάξετε δημοτική παράταξη;

«Όταν μου έγινε η πρόταση δεν ήξερα τη δυναμική 
των δημοτικών παρατάξεων. Εντάχθηκα στη δημοτι-
κή παράταξη ΑΝΑΣΣΑ, προϊόντος του χρόνου διαπί-
στωσα ότι τα πράγματα δεν ήταν όπως φαινόντουσαν 
και δεν ταίριαζαν στην ιδιοσυγκρασία μου. Διαφώνη-
σα σε κάποιες ιδέες διακυβέρνησης του δήμου κι απο-
χώρησα. Στη συνέχεια ήρθε ο Δήμαρχος της πόλης 
και μου πρότεινε να συμμετάσχω στο δικό του σχη-
ματισμό, θεωρώντας ότι θέση μου και το λειτούργη-
μά μου μπορώ να προσφέρω πολλά στις πόλεις μου, 
«θα τους είμαι χρήσιμος» μου είπε. Έτσι αποφάσισα 
να συνεχίσω τη προσπάθειά μου. Διαψεύδω κατηγο-
ρηματικά ότι δέχτηκα πολιτικές πιέσεις να αλλάξω δη-
μοτική παράταξη».

   Ωστόσο δεν εκλεχτήκατε…
«Η αλήθεια είναι ότι πριν μετατοπιστεί η έδρα της Αρ-
τέμιδος στα Σπάτα ήμουν 17ος με την παράταξη του 
δημάρχου. Άρα εκλεγόμουν. Όμως μεταφέρθηκε η 

έδρα στα Σπάτα, λόγω του ότι οι ψηφοφόροι της Αρ-
τέμιδος ήταν λιγότεροι των Σπάτων και τα Σπάτα δικαι-
ούται να πάρει μια έδρα από την Αρτέμιδα, έστω και με 

λιγότερους σταυρούς από εμένα εκλέχτηκε δημοτικός 
σύμβουλος από τα Σπάτα. Τελικά είμαι πρώτος επι-
λαχών στους δημοτικούς συμβούλους της παράταξης 
του νυν δημάρχου. Νομίζω με τη θέση αυτή δικαιώθη-
κα και δικαίωσα τους ψηφοφόρους μας».

  Τι προσδοκάτε από την ανάμειξη σας στη πολι-
τική του δήμου, αν και πιστεύω από το λίγο που 
σας γνωρίζω, προβλέπω σύντομα να διαφωνείτε 
με όσα συμβαίνουν στη παράταξη σας;

«Προσδοκώ μόνο να προσφέρω. Μου είπαν αρχικά 
και με τις δύο δημοτικές παρατάξεις που πρώτο-ανα-
μείχθηκα ότι με θεωρούν χρήσιμο και είμαι ανοιχτός 
να φανώ χρήσιμος μέσα από οποιοδήποτε ρόλο, ή, 
θέση. Πάντα ήμουν και θα παραμείνω αρωγός στους 
συνδημότες μου».

  Υπάρχει περίπτωση να μετανιώσετε για την 
εμπλοκή σας στη δημοτική πολιτική και ποια θα 
είναι η αιτία;

«Η καταγωγή μου είναι από τη Μάνη. Εμείς οι Μανιά-
τες δύσκολα μετανιώνουμε. Η οικογένειά, μου έχει 
μάθει να ζυγίζω τις καταστάσεις πολύ προσεκτικά πριν 
πάρω μια απόφαση. Θεωρώ, να προσφέρεις στο συν-
δημότη σου, είναι ότι καλύτερο και δεν χρειάζεσαι να 
μετανιώσεις γι’ αυτό. Εκτός αν βρεθώ προ απροόπτου 
σε γεγονότα ενάντια στις αρχές σου».

   Σαν δημότης τι ελλείψεις έχετε παρατηρήσει στις 
πόλεις Σπάτα και Αρτέμιδα; 

«Είναι ένας δήμος που ξεκίνησε με κάποια μικρά, ή με-
γάλα προβλήματα. Τα Σπάτα είχαν την Αρτέμιδα-Λού-

τσα σαν παραθεριστικό θέρετρο. Ο Δήμαρχος Μπέκας 
θεωρούσε ότι η Αρτέμιδα θα ήταν το στολίδι. Η Αρ-
τέμιδα όμως εξελίχθηκε με άναρχη δόμηση, με ένα 
τεράστιο οδικό δίκτυο, όπως και στα Σπάτα, υπάρ-
χουν αυθαίρετοι οικισμοί. Πολλοί συνάνθρωποι μας 
δεν μπορούσαν να βρουν στέγη και το γεγονός ότι οι 
νόμοι εφαρμοζόταν με ελαστικότητα την εποχή των 
10ετιών του 1960-1970, ξαφνικά πολλές οικογέ-
νειες αγόρασαν οικόπεδο και με διάφορους τρόπους 
κατάφεραν και το έκτισαν. Επανέρχομαι στο ερώτημά 
σας. Αποχετευτικό, δρόμοι, πεζοδρόμια, καθαριότητα, 
αθλητικοί χώροι σχολεία κ.λπ. είναι στις προτεραιότη-
τες κάθε δημοτικής Αρχής. Όμως τα πράγματα παντού 
δεν είναι τέλεια. Θέλουν μεγάλη προσπάθεια και πολύ 
χρόνο για να διορθωθούν».

  Σαν πρώτο μέλημα της «νέας», που δεν είναι 
«νέα», αρχής ποιο θεωρείτε ότι είναι;

«Θεωρώ εξ ίσου την καθαριότητα, την ασφάλεια των 
δημοτών και τον πολιτισμό κι αφού λυθούν αυτά, το 
οδικό δίκτυο, να γίνουν διαπλατύνσεις οδών που 
όμως χρειάζονται πολλά χρήματα για αποζημιώσεις 
και εμπλέκονται πολλές υπηρεσίες γι’ αυτό έχουμε κα-

θυστερήσεις έργων. Γι’ αυτό συμμετείχα στην παρά-
ταξη «Στοχεύουμε Μαζί» με επικεφαλής τον Δήμαρχο 
Δημήτρη Μάρκου που δήλωσε: "Αργά, αλλά σταθερά 
θα προχωρήσουν τα έργα του δήμου"».

  Μου έγινε κάποια 
πρόταση να βοηθήσω 
τις πόλεις μου, στην 

ασφάλεια και στη 
οδική συμπεριφορά των 
δημοτών και σε ότι άλλο 
μπορώ, γι’ αυτό κατέβη-
κα υποψήφιος δημοτικός 

σύμβουλος 

  Εντάχθηκα 
στη δημοτική παράταξη 
ΑΝΑΣΣΑ, προϊόντος του 
χρόνου διαπίστωσα ότι 
τα πράγματα δεν ήταν 
όπως φαινόντουσαν 

και δεν ταίριαζαν στην 
ιδιοσυγκρασία μου 

  Αποχετευτικό, 
δρόμοι, πεζοδρόμια, 

καθαριότητα, αθλητικοί 
χώροι σχολεία κ.λπ. 

είναι στις 
προτεραιότητες 
κάθε δημοτικής 

Αρχής Ο Αστυνομικός Δημήτρης Αποστολόπουλος είναι 
μεγαλωμένος στην Αρτέμιδα, παντρεμένος με την 
Γωγώ Καραχρηστου από τα Σπάτα όπου και διατηρεί 
επιχείρηση. Έχουν δύο παιδιά. Υπηρέτησε την θητεία 
του ως Υπαξιωματικός των Ειδικών Δυνάμεων. Εν 
συνεχεία φοίτησε στην Αστυνομική Ακαδημία. Έχει 
υπηρετήσει στο Αστυνομικό Τμήμα (ΑΤ) Αρτέμιδος 
και στο Α.Τ. Σπάτων, στο Τμήμα Ασφαλείας. Γνωρί-
ζει τα θέματα ασφαλείας των δύο πόλεων μας. (Αρ-
τέμιδος-Σπάτων). Στη συνέχεια της καριέρας του 
υπηρέτησε στην Άμεση Δράση και την Ομάδα Ζ με 
τομέα πάντα την περιοχή μας. Σήμερα Υπηρετεί στο 
Τμήμα Τροχαίας Αγίας Παρασκευής στην οποία ανή-
κει και ο δήμος μας. Έχει παρακολουθήσει σεμινά-
ρια στο ΚΕΜΕΑ για την τρομοκρατία και τον χειρισμό 
των Ρομά. Παράλληλα με την Αστυνομία κατόρθω-
σε να τελειώσει Μάρκετινγκ στο ΤΕΙ Αθήνας (νυν 
Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής). Είναι εκλεγμένος 
Α΄ Γενικός Γραμματέας στην Ένωση Αστυνομικών 
Βορειοανατολικής Αττικής. Είναι (εκλεγμένος) Αντι-
πρόσωπος της Ένωσης του, στην Πανελλήνια Ομο-
σπονδία Αστυνομικών, έχει πάρει θέση στα ΜΜΕ με 
αρθρογραφία για την εγκληματικότητα και έχει κάνει 
προτάσεις για την μείωση της. Έχει συνεργαστεί ανι-
διοτελώς με τον Δήμο Σπάτων-Αρτέμιδος σε θέματα 
Τεχνικής Αστυνόμευσης. Ανέπτυξε ιδιαίτερη δρα-
στηριότητα την προεκλογική περίοδο: στις διαγραμ-
μίσεις και διαβάσεις (ΑμΕΑ) που στερούταν οι πό-
λεις μας, εκπροσωπώντας την υπηρεσία του. Όπως 
και με τους συναδέλφους του της Ομάδας ΔΙ.ΑΣ, για 
την ασφάλεια της περιοχής. Μιλάει άριστα την αγγλι-
κή γλώσσα και πολύ καλά την γαλλική.

  Γι’ αυτό 
συμμετείχα 

στην παράταξη 
«Στοχεύουμε Μαζί» με 

επικεφαλής τον Δήμαρχο 
Δημήτρη Μάρκου που 
δήλωσε: "Αργά, αλλά 

σταθερά θα προχωρήσουν 
τα έργα του δήμου"» 
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ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΑΤΤΙΚΗΣ

Ορίστηκε από τον Περιφερειάρχη Νίκο 
Χαρδαλιά το νέο διοικητικό σχήμα

Τους νέους χωρικούς και θεματικούς Αντι-
περιφερειάρχες, καθώς και τους Εντεταλ-
μένους Συμβούλους, όρισε σήμερα με 

απόφασή του ο Περιφερειάρχης Αττικής Νίκος 
Χαρδαλιάς.
Στο νέο διοικητικό σχήμα, ορίστηκε για πρώτη 
φορά μετά την πρόσφατη νομοθετική ρύθμιση 
Αναπληρωτής Περιφερειάρχης, θέση στην οποία 
τοποθετήθηκε η Περιφερειακή Σύμβουλος Κε-
ντρικού Τομέα Χριστίνα Κεφαλογιάννη.

Οι Αντιπεριφερειάρχες
Οι θέσεις των χωρικών Αντιπεριφερειαρχών 
καλύφθηκαν ως εξής: 
- Αντιπεριφερειάρχης Κεντρικού Τομέα Αθηνών: 
Κωνσταντίνος Ζώμπος
- Αντιπεριφερειάρχης Ανατολικής Αττικής: Βα-
σιλική (Βίκυ) Καβαλλάρη
- Αντιπεριφερειάρχης Βόρειου Τομέα Αθηνών: 
Λουκία Κεφαλογιάννη
- Αντιπεριφερειάρχης Νότιου Τομέα Αθηνών: 
Χρήστος Θεοδωρόπουλος
- Αντιπεριφερειάρχης Πειραιά: Σταυρούλα 
Αντωνάκου
- Αντιπεριφερειάρχης Δυτικού Τομέα Αθηνών: 
Βασίλειος Λώλος
- Αντιπεριφερειάρχης Δυτικής Αττικής: Κλεάν-
θης Βαρελάς
- Αντιπεριφερειάρχης Νήσων: Ιωάννης (Γιάν-
νης) Βουτσινάς

Επίσης, ορίστηκαν 11 θεματικοί Αντιπεριφερει-
άρχες, οι οποίοι θα αναλάβουν τη διαχείριση το-
μέων ευθύνης της Περιφέρειας Αττικής:
- Αντιπεριφερειάρχης Υγείας: Αθανάσιος (Θά-
νος) Ασκητής
- Αντιπεριφερειάρχης Επιχειρηματικότητας & Ευ-
ρωπαϊκού Προγραμματισμού: Αλεξάνδρα Πάλλη
- Αντιπεριφερειάρχης Περιβάλλοντος & Ποιό-
τητας Ζωής: Χαράλαμπος (Μπάμπης) Σιάτρας
- Αντιπεριφερειάρχης Οικονομικών: Μαριάννα 
Τουμαζάτου
- Αντιπεριφερειάρχης Διοικητικών Υπηρεσιών & 
Ανθρώπινου Δυναμικού: Αθανάσιος Αυγερινός

- Αντιπεριφερειάρχης Παιδείας: Ευρυδίκη (Έρ-
ρικα) Πρεζεράκου
- Αντιπεριφερειάρχης Αθλητισμού - Ολυμπιακού 
Ιδεώδους: Βασιλική Μιλλούση
- Αντιπεριφερειάρχης Χωρικού Σχεδιασμού, Πο-
λεοδομικών Θεμάτων & Εφαρμογών: Ελευθέρι-
ος Κοσμόπουλος
- Αντιπεριφερειάρχης Αγροτικής Οικονομίας & 
Κτηνιατρικής: Δήμητρα Αγγελάκη
- Αντιπεριφερειάρχης Πολιτικής Προστασίας: 
Λεωνίδας Μανωλάκος
- Αντιπεριφερειάρχης Βιομηχανίας, Ενέργειας 
& Φυσικών Πόρων: Ευαγγελία (Εβίνα) Γιακου-
μάτου.

Οι Εντεταλμένοι Σύμβουλοι
Με απόφαση του Περιφερειάρχη, ορίστηκαν επί-
σης και οι κάτωθι Εντεταλμένοι Σύμβουλοι:
- Γεωργία (Τζίνα) Αδαμοπούλου, για θέματα 
Εμπορίου
- Αθανάσιος Βισκαδουράκης, για θέματα Αλλη-
λεγγύης & Αρωγής 
- Εμμανουήλ Σφακιανάκης, για θέματα Διαδι-
κτυακής Ενημέρωσης & Ψηφιακής Εξυπηρέτη-
σης
- Κωνσταντίνος Μαρκουίζος (Ιαβέρης), για θέ-
ματα Οδικής Ασφάλειας -Υπεύθυνος Κέντρου 
Διαχείρισης Κυκλοφορίας 
- Ευγενία Μπαρμπαγιάννη - Αδαμοπούλου, για 
θέματα Εθελοντισμού
- Θεόδωρος Κουτσογιαννόπουλος, για θέματα 
Τουρισμού
- Μαρία Κουρή, για θέματα Πολιτισμού
- Αθανάσιος (Σάκης) Κατσούλης, για θέματα 
Νέας Γενιάς & Νεανικής Επιχειρηματικότητας
- Σοφία Αλυμαρά, για θέματα Κοινωνικής Μέ-
ριμνας
- Χαράλαμπος (Μπάμπης) Αλεξανδράτος, για 
θέματα Λειτουργίας ΚΤΕΟ
- Ελευθερία (Ρίτα) Μωραϊτάκη - Πικρού, για θέ-
ματα Αλσών - Πάρκων & Υγείας Ζώων
- Δημήτριος Δαμάσκος, για θέματα Προώθησης 
& Προβολής Αγροδιατροφικών Προϊόντων
- Βασίλειος Κόκκαλης, για θέματα Κέντρων 

Logistics Διαχείρισης Κρίσεων
- Χρήστος Γώγος, για θέματα Ελέγχου - Λει-
τουργίας Αθλητικών Εγκαταστάσεων
- Αθανάσιος Βαθιώτης, για θέματα Ελέγχου - 
Λειτουργίας Δομών Υγείας
- Πολυχρόνης Μπαϊρακτάρης, για θέματα Ελέγ-
χου - Λειτουργίας Μονάδων Φροντίδας Ηλικιω-
μένων.

Νίκος Χαρδαλιάς:  
«Ομάδα σκληρής δουλειάς,  

με εμπειρία και γνώση»
Αμέσως μετά την ανακοίνωση του νέου διοικη-
τικού σχήματος της Περιφέρειας Αττικής, ο Νί-
κος Χαρδαλιάς τόνισε σε δηλώσεις του:
«Οδηγός της ευθύνης και της δράσης μας οι τρεις 
πυλώνες που θέσαμε πριν από μερικούς μήνες 
για μία Αττική ασφαλής, μία Αττική ανθρώπινη, 
μία Αττική βιώσιμη και πράσινη. Για μία Μητρο-
πολιτική Αττική που θα πραγματώνει όλα όσα 
μπορούν να αλλάξουν το πρόσωπο του τόπου 
μας και την ποιότητα ζωής των συμπολιτών μας. 
Και από την υλοποίηση αυτών των στόχων θα 
κριθούμε. Για την ταχύτητα των αποτελεσμάτων 
μας, τη λειτουργικότητα των δομών μας. Χω-
ρίς διακρίσεις. Χωρίς αποκλεισμούς. Σηκώνου-
με μανίκια. Με μία ομάδα σκληρής δουλειάς, με 
εμπειρία και γνώση. Με τον κατάλληλο άνθρωπο 
στην κατάλληλη θέση. Και με βασική μας προτε-
ραιότητα κάθε κάτοικο, κάθε γωνιά της Αττικής. 
Θέλω να ευχαριστήσω από καρδιάς τα στελέ-
χη και όλους τους συνεργάτες μου και να τους 
ευχηθώ καλή επιτυχία στα νέα τους καθήκοντα. 
Προσωπική μου δέσμευση ότι θα τιμήσουμε στο 
ακέραιο το συμβόλαιο που υπογράψαμε στις 8 
Οκτωβρίου με τους πολίτες της Αττικής, οι οποί-
οι μας εμπιστεύτηκαν τις ζωές τους για τα επόμε-
να πέντε χρόνια. Η ευθύνη μας είναι βαριά. Και 
δεν θα επιτρέψω να χάσουμε ούτε μέρα από την 
προσήλωσή στον κεντρικό μας στόχο. Ξεκινάμε. 
Για πράξεις και αποτελέσματα. Στην Αττική και 
για την Αττική».

Μητροπολιτικές Επιτροπές
Ιδιαίτερη είναι η έμφαση που δίνει ο Νίκος Χαρ-
δαλιάς στον ρόλο των Μητροπολιτικών Επιτρο-
πών, που αναμένεται να αποτελέσουν κορυφαία 
όργανα για τη λειτουργία της Περιφέρειας την 
επόμενη πενταετία.
Ως εκ τούτου, ως Πρόεδροι των σημαντικών πλέ-
ον Μητροπολιτικών Επιτροπών προτείνονται: 
• Για την Μητροπολιτική Επιτροπή Ασφάλειας & 
Πρόληψης Παραβατικότητας: Εμμανουήλ (Μα-
νώλης) Σφακιανάκης 
• Για τη Μητροπολιτική Επιτροπή Τουριστικής 
Προβολής & Ανάπτυξης: Νικόλαος (Νίκος) Χι-
ωτάκης 
• Για τη Μητροπολιτική Επιτροπή Μεταφορών & 
Συγκοινωνιών: Κωνσταντίνος Ζώμπος
• Για τη Μητροπολιτική Επιτροπή Βιώσιμης Ανά-
πτυξης & Κλιματικής Αλλαγής: Γεώργιος Βλά-
χος.

Επιτροπές και Φορείς
Στην ίδια κατεύθυνση, οι προτάσεις του Περιφε-
ρειάρχη Αττικής για τις υπόλοιπες σημαντικού 
και αποφασιστικού χαρακτήρα Επιτροπές και Φο-
ρείς είναι οι εξής:  
- Πρόεδρος της Επιτροπής Πολιτισμού: Βασιλεία 
(Μπέσσυ) Αργυράκη
- Πρόεδρος της Επιτροπής Αθλητισμού: Μιχαήλ 
Ζαμπίδης (Άιρον Μάικ)
- Πρόεδρος της Νέας Μητροπολιτικής Αττικής 
ΑΕ: Νικόλαος Παπαγεωργίου
- Πρόεδρος της Αγροδιατροφικής Σύμπραξης 
(ΑΜΚΕ): Σταύρος Βοϊδονικόλας
- Πρόεδρος του Οργανισμού Λαϊκών & Υπαίθρι-
ων Αγορών: Σταύρος Μελάς
- Πρόεδρος του Φορέα Διαχείρισης Πάρκου 
«Αντώνης Τρίτσης»: Αθανάσιος (Σάκης) Κα-
τσούλης
- Αντιπρόεδρος του Περιφερειακού Ταμείου 
Ανάπτυξης: Σταυρούλα (Ρούλα) Μακρή
Γραμματέας της Περιφερειακής Ομάδας αναμέ-
νεται να οριστεί η Περιφερειακή Σύμβουλος του 
Δυτικού Τομέα Αθηνών Αθανασία Παπασπύρου.



Το Προεδρείο του νέου Περιφερειακού Συμβουλίου Ατ-
τικής, καθώς και τα μέλη της Περιφερειακής Επιτροπής 
εκλέχθηκαν στη συνεδρίαση του Περιφερειακού Συμ-

βουλίου που πραγματοποιήθηκε στην Παλαιά Βουλή, στην 
Αθήνα.
Το σώμα εξέλεξε ως Πρόεδρο, τον προτεινόμενο από τον Περι-
φερειάρχη Αττικής Νίκο Χαρδαλιά, Βασίλειο Καπερνάρο, ενώ 
στις θέσεις των Αντιπροέδρων αναδείχθηκαν ο Κώστας Κάβου-
ρας από την παράταξη «Αττικός Κύκλος Συνεργασίας και Εμπι-
στοσύνης» και ο Στέλιος Μπενετάτος από τη «Λαϊκή Συσπείρω-
ση Αττικής».
Ο Περιφερειάρχης Αττικής, Νίκος Χαρδαλιάς, τόνισε: «Βασική 
μας επιδίωξη ο γόνιμος διάλογος και η συνεννόηση μεταξύ όλων 
των παρατάξεων. Επιμέρους διαφορές σίγουρα θα υπάρξουν, 
σημασία ωστόσο έχει αυτές να εκφράζονται στο πλαίσιο των δη-
μοκρατικών κανόνων. Μέλημά μας η υπεράσπιση του δημοσίου 
συμφέροντος και η συνεχής βελτίωση της καθημερινότητας των 
πολιτών της Αττικής σε όλες τις εκφάνσεις της».
Αμέσως μετά την ανάληψη των καθηκόντων του, ο κ. Καπερ-
νάρος δήλωσε: «Είναι μεγάλη τιμή μου να προεδρεύω σε ένα 
τέτοιο Περιφερειακό Συμβούλιο, με τέτοιες προσωπικότητες», 
προσθέτοντας: «Θα είμαι απόλυτα στη διάθεσή σας για να συ-
νεργαστούμε σε όποιο θέμα πιστεύετε ότι μπορεί να αποτελέσει 
πεδίο συνεργασίας. Είμαι βέβαιος ότι θα αναδείξουμε την Αττι-
κή σε μια Περιφέρεια ενότητας και συνεργατικότητας στα επό-
μενα χρόνια».
Ο κ. Καπερνάρος, αφού ευχαρίστησε τον Περιφερειάρχη Αττικής 
για την πρότασή του, καθώς και τους συμβούλους που στήριξαν 
την εκλογή του, διαβεβαίωσε τους συναδέλφους του ότι θα κα-
ταβάλει κάθε προσπάθεια για να ανταποκριθεί στην εμπιστοσύ-
νη τους και στις απαιτήσεις των πολιτών, ενώ δήλωσε ότι θα εκ-
χωρήσει την αμοιβή του σε κοινωφελή σωματεία, καθώς όπως 
είπε «η θέση αυτή, στην οποία με αναδείξατε σήμερα, είναι απο-
λύτως τιμητική».

Η Περιφερειακή Επιτροπή
Μετά την εκλογή Προεδρείου, ακολούθησε ψηφοφορία για την 
ανάδειξη των μελών της Περιφερειακής Επιτροπής Αττικής, μέσα 
από δύο ψηφοδέλτια, ένα της διοικούσας παράταξης και ένα ενι-
αίο της μειοψηφίας. Βάσει των αποτελεσμάτων της ψηφοφορίας, 
εκλέχθηκαν ως τακτικά μέλη της επιτροπής, με σειρά αριθμού 
ψήφων από την πλειοψηφία οι: Μαριάννα Τουμαζάτου, Αθηνά 
Κωνσταντέλλου, Νικόλαος Σαργκάνης, Αθανασία Παπασπύ-
ρου, Μαργαρίτα Βάρσου και Γεωργία Βλάχου, ενώ από το ψη-
φοδέλτιο της μειοψηφίας οι: Γεώργιος Μπαλάφας, Αικατερίνη 
Λογοθέτη (από τον «Αττικό Κύκλο Συνεργασίας και Εμπιστοσύ-
νης»), Αικατερίνη Γεράκη (από τη «Λαϊκή Συσπείρωση Αττικής») 
και Δημήτριος Κατσικάρης (από την «Αττική Ανεξάρτητη Αυτο-
διοίκηση»).

Ως αναπληρωματικά μέλη από την πλειοψηφία εκλέχτηκαν οι: 

Χρήστος Γώγος, Σταυρούλα (Ρούλα) Μακρή, Δημήτριος Δα-
μάσκος, Χαράλαμπος (Μπάμπης) Αλεξανδράτος, Μιχαήλ Ζα-
μπίδης, Σοφοκλής Σχορτσανίτης, ενώ από το ψηφοδέλτιο της 

μειοψηφίας οι: Σπυρίδων Αγγέλης, Μάριος Μουζάλας (από τον 

«Αττικό Κύκλο Συνεργασίας και Εμπιστοσύνης»), Γεώργιος Τά-

τσης (από τη «Λαϊκή Συσπείρωση Αττικής»), Νικόλαος Μαγκα-
νάρης (από την «Αττική Ανεξάρτητη Αυτοδιοίκηση») και Φίλιπ-
πος Καμπούρης (από τη «Μάχη για την Αττική»).
Τις ευχές τους στο Προεδρείο του νέου Περιφερειακού Συμβου-
λίου Αττικής και στα μέλη της Περιφερειακής Επιτροπής Αττικής 
εξέφρασαν οι επικεφαλής των παρατάξεων.

Νίκος Χαρδαλιάς:  
«Βάζουμε το “εμείς”  
πάνω από το “εγώ”»

 Πριν από τη συνεδρίαση του Περιφερειακού Συμβουλίου, προ-
ηγήθηκε σύγκλιση των εκλεγμένων μελών της παράταξης της 
πλειοψηφίας, υπό τον Περιφερειάρχη Αττικής, Νίκο Χαρδαλιά.
Ο Περιφερειάρχης Αττικής ευχαρίστησε τους περιφερειακούς 
συμβούλους της παράταξής του και τους ευχήθηκε καλή επιτυ-
χία στα νέα τους καθήκοντα.
«Ξεκινάμε μαζί να βαδίσουμε ένα δύσκολο μονοπάτι με μεγάλες 
προκλήσεις την επόμενη πενταετία για την Αττική που θέλουμε, 
πιστοί στο συμβόλαιο που έχουμε υπογράψει με τους πολίτες. 
Ξεκινάμε να ασκήσουμε τα μητροπολιτικά μας καθήκοντα που, 
μέχρι σήμερα, δεν έχουν ασκηθεί ποτέ. Η καθεμία και ο καθένας 
από εσάς, ξεχωριστά, έχει πολύ σημαντικά πράγματα να προ-
σφέρει. Η δουλειά του ενός όμως εξαρτάται από τη δουλειά του 
άλλου. Είμαστε μία ισχυρή ομάδα και η στρατηγική μας εντάσσε-
ται σε μία μεγάλη “ομπρέλα” με συγκεκριμένη στοχοθεσία, συ-
γκεκριμένους στόχους και με συγκεκριμένα, απτά και μετρήσιμα 
αποτελέσματα. Ένα πράγμα, ωστόσο, θέλω να είναι ξεκάθαρο σε 
όλους. Δεν υπάρχει “εγώ” πάνω από το “εμείς”. Οφείλουμε να 
κλείσουμε ζητήματα και παθογένειες που ταλαιπωρούν την Αττι-
κή εδώ και πάρα πολλά χρόνια. Και θέλω να είναι σαφές ότι όλοι 
σας θα κρίνεστε ημέρα με την ημέρα. Όπως πρώτος εγώ θα κρί-
νομαι διαρκώς από τους πολίτες της Αττικής που μας εμπιστεύ-
τηκαν τις ζωές τους για τα επόμενα πέντε χρόνια. Καλή αρχή σε 
όλες και όλους», τόνισε ο κ. Χαρδαλιάς.

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΑΤΤΙΚΗΣ

O Βασίλειος Καπερνάρος νέος Πρόεδρος 
του Περιφερειακού Συμβουλίου
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ΔΗΜΟΣ ΠΑΙΑΝΙΑΣ

Η Κωνσταντίνα Βλάχου Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου

ΔΗΜΟΣ ΠΑΙΑΝΙΑΣ

Ορίστηκαν οι νέοι Αντιδήμαρχοι και  
οι Εντεταλμένοι Δημοτικοί Σύμβουλοι
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Η Κωνσταντίνα Βλάχου, πρόταση του Δημάρχου Παιανίας 
Ισίδωρου Μάδη, εξελέγη με απόλυτη πλειοψηφία του συ-
νόλου των μελών του δημοτικού συμβουλίου, Πρόεδρός 

του για την περίοδο έως και τις 30.06.2026.
Η Κωνσταντίνα Βλάχου υπηρέτησε με επιτυχία κατά την προηγού-
μενη δημοτική περίοδο ως πρόεδρος του Πολιτιστικού και Αθλη-
τικού Οργανισμού του δήμου ενώ από το 2020 ήταν εντεταλμένη 
σύμβουλος σε θέματα Οικονομικών, Ανάπτυξης και Προγραμματι-
σμού στον Δήμο Παιανίας συμβάλλοντας στην αποκατάσταση της 
εικόνας του δήμου και την αναπτυξιακή του στροφή.
Αντιπρόεδρος του ΔΣ εκλέχθηκε ο προτεινόμενος από την παράτα-
ξη της μείζονος αντιπολίτευσης «Νέα Πολιτεία» Αθανάσιος Ντζα-

κώστας ενώ Γραμματέας ο προτεινόμενος από την παράταξη «Σύγ-
χρονος Δήμος για όλους» Γεώργιος Βαληλής.

Τα μέλη της νέας Δημοτικής Επιτροπής
Από την Πλειοψηφία: Σαμωνάς Ξύκης Ιωάννης, Θανάσης Σταύ-
ρος, Δάβαρης Γεώργιος, Μιχαλόπουλος Αθανάσιος
Αναπληρωματικοί: Χουλιάρας Κωνσταντίνος, Αντωνίου Μιλτιά-
δης, Αγγελής Σπυρίδων, Ζήκος Ηλίας
Από την Μειοψηφία: Ντζακώστας Αθανάσιος, Κυρίτσης Γεώργιος
Αναπληρωματικοί: Αναστόπουλος Κωνσταντίνος, Μαραγκουδά-
κης Ελευθέριος.

Οχτώ αντιδημάρχους, εκ των οποίων δύο 
άμισθους, και δύο εντεταλμένους συμ-
βούλους όρισε ο Δήμαρχος Παιανίας Ισί-

δωρος Μάδης μετά την επανεκλογή του.
Στη νέα δομή διοίκησης του Δήμου Παιανίας συμ-
μετέχουν πέντε νέα πρόσωπα, εκ των οποίων τα 
τρία εκλέγονται για πρώτη φορά ενώ γίνεται σα-
φής η επιλογή των αντιδημάρχων σύμφωνα με 
τους στόχους που έχουν τεθεί από το Υπουργείο 
Εσωτερικών για την αξιολόγηση των ΟΤΑ.
Επιπροσθέτως ο Ισίδωρος Μάδης αναθέτει ξεκά-
θαρες αρμοδιότητες στους αντιδημάρχους δίχως 
να προκύπτει επικάλυψη, ενώ σαφείς είναι οι προ-
τεραιότητες σε θέματα κοινωνικής πολιτικής, πε-
ριβάλλοντος και ανάπτυξης.
Η θητεία των αντιδημάρχων ορίζεται για ένα έτος 
και λήγει στις 31/12/2024.

Οι Αντιδήμαρχοι
Σύμφωνα με την απόφαση του Δημάρχου Παιανί-
ας, ορίζονται οι:
1. Δάβαρης Γεώργιος του Δημητρίου, Αντιδή-
μαρχος Οικονομικών,  Προγραμματισμού & Ανά-
πτυξης, με αρμοδιότητες:
Α. Την εποπτεία της Διεύθυνσης Οικονομικών 
Υπηρεσιών συμπεριλαμβανομένης της αρμοδιό-
τητας του γραφείου Κοιμητηρίων.
Β. Την εποπτεία του αυτοτελούς τμήματος Προ-
γραμματισμού, Ανάπτυξης και Αξιοποίησης Εθνι-
κών & Ευρωπαϊκών Πόρων.
Γ. Την υπογραφή βεβαιώσεων, πιστοποιητικών 
και λοιπών διοικητικών εγγράφων που σχετίζο-
νται με τη λειτουργία των ανωτέρω υπηρεσιών.
Δ. Τη συνυπογραφή με τους αρμόδιους Προϊστα-
μένους Δ/νσης των εισηγήσεων των θεμάτων 
Δημοτικού Συμβουλίου και Δημοτικής Επιτροπής.
Ε. Την τέλεση πολιτικών γάμων καθώς και την 
υπογραφή των αδειών και γνωστοποιήσεων γά-
μων και ληξιαρχικών εγγράφων.
2. Αντωνίου Μιλτιάδης του Αναστασίου, Αντι-
δήμαρχος Διοικητικών Υπηρεσιών και Εξυπηρέ-
τησης Πολιτών, με αρμοδιότητες:
Α. Την εποπτεία της Δ/νσης Διοικητικών Υπηρε-
σιών.
Β. Την εποπτεία της Δ/νσης Κ.Ε.Π.
Γ. Την υπογραφή βεβαιώσεων, πιστοποιητικών 
και λοιπών διοικητικών εγγράφων που σχετίζο-
νται με τη λειτουργία των ανωτέρω υπηρεσιών.
Δ. Τη συνυπογραφή με τους αρμόδιους Προϊστα-
μένους Δ/νσης των εισηγήσεων των θεμάτων 

Δημοτικού Συμβουλίου και Δημοτικής Επιτροπής.
Ε. Την τέλεση πολιτικών γάμων καθώς και την 
υπογραφή των αδειών και γνωστοποιήσεων γά-
μων και ληξιαρχικών εγγράφων.
3. Σαμωνάς - Ξύκης Ιωάννης του Κων/νου, 
Αντιδήμαρχος Κοινωνικής Πολιτικής, με αρμο-
διότητες:
Α. Την εποπτεία των τμημάτων Κοινωνικής Μέρι-
μνας και Προστασίας - Προαγωγής της Δημόσιας 
Υγείας και του τμήματος Προστασίας Τρίτης Ηλι-
κίας της Δ/νσης Κοινωνικής Πολιτικής
Β. Την εποπτεία του καταργούμενου Δημοτικού 
Ν.Π.Δ.Δ. με την επωνυμία «Φορέας Κοινωνικής 
Προστασίας & Παιδείας Δήμου Παιανίας»
Γ. Την υπογραφή βεβαιώσεων, πιστοποιητικών 
και λοιπών διοικητικών εγγράφων που σχετίζο-
νται με τη λειτουργία των ανωτέρω υπηρεσιών.
Δ. Τη συνυπογραφή με τους αρμόδιους Προϊστα-
μένους Δ/νσης των εισηγήσεων των θεμάτων 
Δημοτικού Συμβουλίου και Δημοτικής Επιτροπής.
Ε. Την τέλεση πολιτικών γάμων καθώς και την 
υπογραφή των αδειών και γνωστοποιήσεων γά-
μων και ληξιαρχικών εγγράφων.
4. Μιχαλόπουλος Αθανάσιος του Ιωάννη, Αντι-
δήμαρχος Παιδείας, Πολιτισμού, Αθλητισμού, Νέ-
ας Γενιάς και Ψηφιακής Πολιτικής, με αρμοδιό-
τητες:
Α. Την Εποπτεία του Τμήματος Παιδείας, Πολιτι-
σμού και Αθλητισμού της Δ/νσης Κοινωνικής Πο-
λιτικής συμπεριλαμβανομένης της εποπτείας του 
καταργούμενου Δημοτικού Ν.Π.Δ.Δ. με την επω-
νυμία Πολιτιστικός Αθλητικός Οργανισμός Δήμου 
Παιανίας ΠΑΟΔΗΠ.
Β. Την ευθύνη για τα ζητήματα διαφάνειας, ψηφι-
ακής πολιτικής και ηλεκτρονικής διακυβέρνησης
Γ. Την υπογραφή βεβαιώσεων, πιστοποιητικών 
και λοιπών διοικητικών εγγράφων που σχετίζο-

νται με τη λειτουργία των ανωτέρω Υπηρεσιών.
Δ. Τη συνυπογραφή με τους αρμόδιους Προϊστα-
μένους Δ/νσης των εισηγήσεων των θεμάτων 
Δημοτικού Συμβουλίου και Δημοτικής Επιτροπής.
Ε. Την τέλεση πολιτικών γάμων καθώς και την 
υπογραφή των αδειών και γνωστοποιήσεων γά-
μων και ληξιαρχικών εγγράφων.
5. Αγγελοπούλου-Κωνσταντίνου Ζωγράφου 
(Ζωή), Αντιδήμαρχος Καθαριότητας, Ανακύκλω-
σης και Κυκλικής Οικονομίας, με αρμοδιότητες:
Α. Την εποπτεία του τμήματος Καθαριότητας, Κυ-
κλικής Οικονομίας & Ανακύκλωσης της Δ/νσης 
Περιβάλλοντος, Κυκλικής Οικονομίας, Καθαριό-
τητας και  Ανακύκλωσης,
Β. Την υπογραφή βεβαιώσεων, πιστοποιητικών 
και λοιπών διοικητικών εγγράφων που σχετίζο-
νται με τη λειτουργία των ανωτέρω Υπηρεσιών.
Γ. Τη συνυπογραφή με τους αρμόδιους Προϊστα-
μένους Δ/νσης των εισηγήσεων των θεμάτων 
Δημοτικού Συμβουλίου και Δημοτικής Επιτροπής.
Δ. Την τέλεση πολιτικών γάμων καθώς και την 
υπογραφή των αδειών και γνωστοποιήσεων γά-
μων και ληξιαρχικών εγγράφων.
6. Θανάσης Σταύρος του Γεωργίου, Αντιδήμαρ-
χος Περιβάλλοντος, Ενεργειακής Διαχείρισης και 
Ποιότητας Ζωής, με αρμοδιότητες:
Α. Να ασκεί τα καθήκοντα του Δημάρχου όταν ο 
Δήμαρχος απουσιάζει ή κωλύεται.
Β. Την εποπτεία των τμημάτων Περιβάλλοντος & 
Πρασίνου και Διαχείρισης & Συντήρησης Οχημά-
των, της Δ/νσης Περιβάλλοντος, Κυκλικής Οικο-
νομίας, Καθαριότητας και  Ανακύκλωσης εξαιρου-
μένης της  εποπτείας του γραφείου διαχείρισης 
αδέσποτων ζώων.
Γ. Την εποπτεία του τμήματος Ηλεκτρομηχανολο-
γικών Εφαρμογών & Εγκαταστάσεων της Δ/νσης 
Τεχνικών Υπηρεσιών 
Δ. Την υπογραφή βεβαιώσεων, πιστοποιητικών 
και λοιπών διοικητικών εγγράφων που σχετίζο-
νται με τη λειτουργία των ανωτέρω Υπηρεσιών.
Ε. Τη συνυπογραφή με τους αρμόδιους Προϊστα-
μένους Δ/νσης των εισηγήσεων των θεμάτων 
Δημοτικού Συμβουλίου και Δημοτικής Επιτροπής.
ΣΤ. Την τέλεση πολιτικών γάμων καθώς και την 
υπογραφή των αδειών και γνωστοποιήσεων γά-
μων και ληξιαρχικών εγγράφων.
7. Πανούσης Ιωάννης του Σωτηρίου, Αντιδήμαρ-
χος Συντήρησης Υποδομών, με  αρμοδιότητες:
Α. Την εποπτεία του τμήματος Ύδρευσης, Αποχέ-
τευσης και Συντήρησης Υποδομών, της Δ/νσης 
Περιβάλλοντος, Κυκλικής Οικονομίας, Καθαριό-

τητας και  Ανακύκλωσης.
Β. Την εποπτεία του γραφείου αδέσποτων ζώων.
Γ. Την υπογραφή βεβαιώσεων, πιστοποιητικών 
και λοιπών διοικητικών εγγράφων που σχετίζο-
νται με τη λειτουργία των ανωτέρω Υπηρεσιών.
Δ. Τη συνυπογραφή με τους αρμόδιους Προϊστα-
μένους Δ/νσης των εισηγήσεων των θεμάτων 
Δημοτικού Συμβουλίου και Δημοτικής Επιτροπής.
Ε. Την τέλεση πολιτικών γάμων καθώς και την 
υπογραφή των αδειών και γνωστοποιήσεων γά-
μων και ληξιαρχικών εγγράφων.
8. Γιαννάκου Ιωάννα Μαρία (Μαργιάννα) του 
Ιωάννη, Αντιδήμαρχος Πολιτικής Προστασίας & 
Εθελοντισμού, με αρμοδιότητες:
Α. Την εποπτεία του Αυτοτελούς τμήματος Πολιτι-
κής Προστασίας καθώς και του Μητρώου Εθελο-
ντών και Δράσεων Εθελοντισμού.
Β. Την υπογραφή βεβαιώσεων, πιστοποιητικών 
και λοιπών διοικητικών εγγράφων που σχετίζο-
νται με τη λειτουργία των ανωτέρω υπηρεσιών.
Γ. Τη συνυπογραφή με τους αρμόδιους Προϊστα-
μένους Δ/νσης των εισηγήσεων των θεμάτων 
Δημοτικού Συμβουλίου και Δημοτικής Επιτροπής.
Δ. Την τέλεση πολιτικών γάμων καθώς και την 
υπογραφή των αδειών και γνωστοποιήσεων γά-
μων και ληξιαρχικών εγγράφων.

Οι Εντεταλμένοι  
Δημοτικοί Σύμβουλοι

1. Εντεταλμένος Δημοτικός Σύμβουλος για θέμα-
τα Τεχνικών Έργων & Μελετών, ο Χριστοδούλου 
Αναστάσιος του Αθανασίου.
Συνεπικουρεί τον Δήμαρχο σε ζητήματα των τμη-
μάτων α. Έργων και Συγκοινωνιών, β. Προγραμ-
ματισμού & Μελετών και γ. Τεχνολογιών, Πλη-
ροφορικής & Επικοινωνιών και Ηλεκτρονικής 
Διακυβέρνησης, της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσι-
ών καθώς και του αυτοτελούς τμήματος Υπηρε-
σίας Δόμησης.
2. Εντεταλμένος Δημοτικός Σύμβουλος για θέμα-
τα Αθλητισμού, ο Στάμου Χριστόφορος του Κων/
νου.
Συνεπικουρεί τον Δήμαρχο και τον Αντιδήμαρχο 
Παιδείας, Πολιτισμού & Αθλητισμού και Ψηφια-
κής Πολιτικής, σε ζητήματα Αθλητισμού, όπως την 
εφαρμογή πολιτικών, προγραμμάτων και δράσε-
ων για την προώθηση του τοπικού αθλητισμού και 
την παροχή δυνατοτήτων άθλησης στους κατοί-
κους.
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ΔΗΜΟΣ ΠΑΙΑΝΙΑΣ

Ισίδωρος Μάδης: «Δεν υπάρχει χρόνος 
χάριτος για κανέναν»
Σε πλήρη ετοιμότητα για την αντιμετώπιση 

των καιρικών φαινομένων είναι οι σχολι-
κές μονάδες του Δήμου Παιανίας. Μιλώ-

ντας σε διαδικτυακό κανάλι της Αττικής ο Δή-
μαρχος Παιανίας Ισίδωρος Μάδης εξήγησε ότι 
έχει ολοκληρωθεί ο εφοδιασμός των σχολείων 
ενώ κατά την περίοδο των εορτών ολοκληρώ-
θηκαν και οι προγραμματισμένες συντηρήσεις.
Θέτοντας τους στόχους της νέας θητείας ανακοί-
νωσε την εκκίνηση μια σειρά έργων ενώ ανακοί-
νωσε τη συνεργασία της ΚΤΥΠ ΑΕ στην ανέγερ-
ση του 5ου Δημοτικού Σχολείου Παιανίας που 
χρηματοδοτείται από το πρόγραμμα «Αντώνης 
Τρίτσης». Παράλληλα εκπονούνται μελέτες για 
ένταξη σε προγράμματα νέων έργων υποδομών. 
«Οι πολίτες μας ακούν να επαναλαμβάνουμε τα 
ίδια και κάποιοι θεωρούν ότι τους κοροϊδεύου-
με. Αυτό διότι δεν γνωρίζουν τις χρονοβόρες δι-
αδικασίες που καλούμαστε να ακολουθήσουμε» 
σχολίασε.
«Δεν υπάρχει χρόνος χάριτος για κανέναν» τό-
νισε μιλώντας για τους αντιδημάρχους της νέας 
περιόδου.
Ο Δήμαρχος Παιανίας κάνοντας τον απολογι-
σμό  των τελευταίων μηνών σημείωσε πως κα-
λύφθηκε το κενό που δημιουργήθηκε λόγω των 
εκλογών και πλέον υλοποιείται ο σχεδιασμός της 
επόμενης περιόδου με τα προβλήματα να εστι-
άζονται στην υποστελέχωση που ταλαιπωρεί το 
σύνολο των ΟΤΑ από κοινού με την υποχρηματο-
δότηση. Ιδιαίτερη αναφορά έκανε στις περικοπές 
που έγιναν στην ΚΑΠ λόγω του τέλους ταφής.
Ο Ισίδωρος Μάδης σημείωσε πως οι οικονομικές 
ανάγκες των ΟΤΑ είναι αυξημένες δίχως αντί-
στοιχα να αυξηθούν οι ΚΑΠ που καλύπτουν τα 
έξοδα ενώ προανήγγειλε προσφυγή στη δικαιο-

σύνη για τα τέλη ταφής. Χαρακτήρισε μονόδρομο 
την απόφαση για αύξηση δημοτικών τελών στον 
Δήμο Παιανίας. «Η οικονομική υπηρεσία ζητούσε 
μεγαλύτερες αυξήσεις, επέλεξα να κινηθώ χα-
μηλότερα για να περιορίσω την επιβάρυνση των 
κατοίκων επιτρέποντας στον δήμο να μπορεί να 
ανταποκριθεί στις ανάγκες του» εξήγησε.
Ο Δήμαρχος Παιανίας εξέφρασε την ελπίδα να 
μην προκύψουν και νέα τέλη ή φόροι για τους 
πολίτες από τις εξελίξεις.
Διαβεβαίωσε πως η κατάσταση σήμερα στον 
τομέα της καθαριότητας είναι καλύτερη από το 

παρελθόν συμπληρώνοντας πως απαιτείται η 
συνεργασία των κατοίκων ώστε να μην εγκα-
ταλείπονται απορρίμματα ανεξέλεγκτα και χω-
ρίς την προηγούμενη ενημέρωση της υπηρεσίας 
καθαριότητας.
«Κυρίαρχος στόχος είναι η προστασία του περι-
βάλλοντος μέσω της κυκλικής οικονομίας και της 
ανακύκλωσης. Όταν παρέλαβα το 2019 είχαμε 
μόνο ένα ρεύμα ανακύκλωσης, τον μπλε κάδο, 
σήμερα προσθέσαμε άλλα τρία. Και πρέπει να λή-
ξουμε το θέμα με τα βιοαπόβλητα αλλά προς αυ-
τή την κατεύθυνση απαιτείται αφενός προσωπι-
κό και αφετέρου ενημέρωση των πολιτών. Είναι 
κεντρικά ζητήματα και το προηγούμενο διάστημα 
ο κυβερνητικός και περιφερειακός σχεδιασμός 
απέτυχε. Ελπίζω να έχουμε πλέον καλύτερα απο-
τελέσματα» σημείωσε ο Ισίδωρος Μάδης.
Εστιάζοντας στα αίτια της αποτυχίας εξήγησε ότι 
«υπάρχει πολιτική βούληση η οποία δεν γίνε-
ται πράξη. Να φτάσουμε επιτέλους στην πράξη 
και να μην μένουμε στη θεωρεία. Αν φταίει το 
νομοθετικό πλαίσιο να παρέμβουμε. Υπάρχουν 
πολλές καθυστερήσεις λόγω των διαδικασιών». 
«Δεν υπάρχει πλέον άλλοθι ούτε περιθώριο για 
χαμένες ευκαιρίες» συμπλήρωσε.
Σε ότι αφορά την υποστελέχωση των υπηρεσιών 
αναφέρθηκε στα εκτελεστέα του τεχνικού προ-
γράμματος, ύψους 27.000.000 ευρώ «τα οποία 
δεν έχω τη δυνατότητα να τρέξω όπως θα ήθε-
λα. Έχω ένα οργανόγραμμα με 24 στελέχη στην 
τεχνική υπηρεσία αλλά αυτή τη στιγμή έχω δύο. 
Ανάγκες καλύφθηκαν μέσω του προγράμματος 
55-67, λήγει όμως και δεν μου δίνει τη δυνατό-
τητα να τους κρατήσω. Το υπουργείο θα πρέπει 
να το εξετάσει αυτό και να διευκολύνει τη λει-
τουργία μας. Σε μέλλοντα χρόνο δεν ξέρω αν θα 

μπορούμε να ανταπεξέλθουμε αν δεν υπάρξουν 
εξαιρέσεις στις προσλήψεις των ΟΤΑ». Συμπλή-
ρωσε πως «η αγορά έχει ανοίξει και πλέον δεν 
βρίσκουμε μηχανικούς και λόγω των απολαβών. 
Όλα θα πρέπει να συνυπολογιστούν».
Ο Δήμαρχος Παιανίας αναφέρθηκε και στον ρό-
λο της Περιφέρειας Αττικής στα έργα υποδομών 
επισημαίνοντας την ανάγκη σύγχρονων οδικών 
δικτύων αλλά και ολοκληρωμένης αστικής συ-
γκοινωνίας ενώ τόνισε πως στους σταθμούς 
σταθερής τροχιάς δεν υπάρχει εύκολη πρόσβα-
ση για ΑμεΑ, ζήτημα που θα θέσει στη ΣΤΑΣΥ σε 
επικείμενη συνάντηση.
Ερωτώμενος για τα ζητήματα Πολιτικής Προστα-
σίας εξήγησε ότι ο βαθμός προετοιμασίας ενός 
δήμου δεν εξασφαλίζει την αποτελεσματικότητά 
του σε περίπτωση επικίνδυνων καιρικών φαι-
νομένων. «Επιπλέον οι δήμοι έχουν συγκεκρι-
μένο αριθμό μηχανολογικού εξοπλισμού που 
δεν επαρκεί για να αντιμετωπίσουν τις έκτακτες 
συνθήκες οι οποίες συν το χρόνο θα είναι πιο 
συχνές. Θα πρέπει να αναθεωρήσουμε και τις 
φυτεύσεις που κάνουμε στον αστικό ιστό για να 
προλάβουμε δυσάρεστες καταστάσεις» σημεί-
ωσε ανακοινώνοντας πως στον Δήμο Παιανίας 
δεν γίνεται πλέον φύτευση πεύκων. Σε ότι αφορά 
τη στελέχωση της υπηρεσίας τόνισε ότι ουδέποτε 
είχε προσωπικό στη χώρα. «Καλή η εθελοντική 
προσφορά αλλά ο εθελοντής άλλοτε θα ανταπο-
κριθεί και άλλοτε όχι» σχολίασε.
Αναφερόμενος στον ΣΠΑΥ επεσήμανε την αγα-
στή συνεργασία των 13 δημάρχων κατά την προ-
ηγούμενη περίοδο που είχε ως αποτέλεσμα ένα 
πολύ σημαντικό έργο στον Υμηττό ενώ δημιουρ-
γήθηκε και ένας μηχανισμός αλληλοϋποστήρι-
ξης.

  Σε πλήρη ετοιμότητα 
για την αντιμετώπιση  

των καιρικών 
φαινομένων είναι 

οι σχολικές μονάδες 
του Δήμου Παιανίας 

Στους κατοίκους του Δήμου Παιανίας πα-
ραδόθηκε η αναπλασμένη πλέον πλατεία 
Αττικής μετά και τις αποκαταστάσεις που 

έγιναν για την ασφαλή λειτουργία των υπαί-
θριων οργάνων γυμναστικής.
Με στόχο την δημιουργία ενός λειτουργικού 
χώρου στον οποίο θα ικανοποιούνται πλήρως 
οι ανάγκες άθλησης αλλά και ξεκούρασης, ψυ-
χαγωγίας, αναψυχής και κοινωνικοποίησης για 
τους κατοίκους της περιοχής ενώ θα προάγεται 
η άνεση και η ασφάλεια της πλατείας και της γύ-
ρω περιοχής, μέσω του επαρκούς φωτισμού του 
χώρου, με την ανάπλαση:
- Ανακατασκευάστηκαν οι υφιστάμενες ράμπες 
για την καλύτερη πρόσβαση των ΑΜΕΑ.
- Αποξηλώθηκαν και αντικαταστάθηκαν οι κατε-
στραμμένες πλάκες ενώ δημιουργήθηκαν δύο 
νέοι διάδρομοι για τη βελτίωσης της προσβασι-
μότητας στο χώρο,
- Συντηρήθηκαν τα υφιστάμενα φωτιστικά και 
τοποθετηθούν LED όπου δεν υπήρχαν
- Συντηρήθηκε ο «Οδοστρωτήρας» επί της Λε-
ωφόρου Λαυρίου
- Τοποθετήθηκαν 12 νέα ξύλινα παγκάκια και 5 

ξύλινα καλαθάκια απορριμμάτων
- Μετατράπηκαν τα σιντριβάνια επί της Λεωφό-
ρου Λαυρίου σε παρτέρια.
- Διαμορφώθηκε το κεντρικό παρτέρι μπροστά 
από τα γήπεδα με την τοποθέτηση συνθετικού 
χλοοτάπητα και πέντε υπαίθριων οργάνων γυ-
μναστικής,
- Στα υπόλοιπα παρτέρια που έχουν ικανό μέ-
γεθος τοποθετήθηκε φυσικός χλοοτάπητας και 
ενισχύθηκε το πράσινο.
Είχε προηγηθεί η αποκατάσταση από ίδιους πό-
ρους των γηπέδων τένις και μπάσκετ της πλα-
τείας ενώ πλέον οι κάτοικοι έχουν στη διάθεσή 
τους έναν ολοκληρωμένο χώρο υψηλών προ-
διαγραφών.
Το έργο της ανάπλασης ολοκληρώθηκε την 15η 
Δεκεμβρίου όμως άμεσα έγινε στόχος βανδά-
λων οι οποίοι κατάφεραν να ξηλώσουν τα μη-
χανήματα γυμναστικής υποχρεώνοντας τον ερ-
γολάβο να προχωρήσει εκ νέου σε κατασκευή 
εξασφαλίζοντας την σταθερότητά τους και την 
ασφάλεια για τους χρήστες.
Η αρχική τοποθέτηση έγινε βάση των προδια-
γραφών της κατασκευάστριας εταιρείας ώστε 

να μπορούν να αντέξουν καταπόνηση 4 τό-
νων. Αυτό δεν ήταν όμως αρκετό για εκείνους 
που περιφρονούν τη δημόσια περιουσία, αλλά 
και την ανιδιοτελή προσφορά ενός ευσυνείδη-
του πολίτου, εν προκειμένου του ευεργέτη του 
Δήμου Παιανίας κ. Ευάγγελου Σίμου ο οποί-
ος και χρηματοδότησε στη μνήμη της συζύγου 
του Αξιωματικού Νοσηλευτικής Δήμητρας Κα-
ραγιάννη Σίμου την ανάπλαση, συνολικού κό-
στους 174.226,14 ευρώ. Θυμίζεται ότι έχει κά-

νει δωρεά και την πλατεία «Σοφία Σίμου» στο 
Φούρεσι.
Ο κ. Σίμος επισκέφθηκε την πλατεία με το τέλος 
των εργασιών όπου τον υποδέχθηκαν ο Δήμαρ-
χος Παιανίας Ισίδωρος Μάδης και η Γ.Γ. Φωτει-
νή Τολούδη. Εξέφρασε την ικανοποίησή του για 
το τελικό αποτέλεσμα αλλά και την ευχή του ο 
χώρος να προστατευτεί από τους πολίτες.
«Σε λιγότερο από 24 ώρες από την ολοκλή-
ρωση των εργασιών ο χώρος έγινε στόχος 
βανδάλων. Επιστρέψαμε άμεσα και  αποκα-
ταστάθηκαν οι φθορές, εξασφαλίσαμε δε τις 
προϋποθέσεις να προστατευθεί η επένδυση. 
Θα πρέπει να γίνει σαφές ότι σε έναν δήμο 
όπου οι κοινόχρηστοι χώροι έλειπαν επί σειρά 
ετών, σήμερα επαφίεται και στην ευαισθησία 
των κατοίκων η προστασία τους. Η κακοποιη-
τική διάθεση ορισμένων κατά του κοινωνικού 
συνόλου και της δημόσιας περιουσίας δεν μας 
πτοεί. Συνεχίζουμε για να προσφέρουμε το κα-
λύτερο σε όλους» σημείωσε ο Ισίδωρος Μάδης 
ευχαριστώντας τον κ. Σίμο για την «ανιδιοτελή 
του προσφορά στον Δήμο Παιανίας».

ΔΗΜΟΣ ΠΑΙΑΝΙΑΣ

Παραδόθηκε στους κατοίκους η αναβαθμισμένη πλατεία Αττικής
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Σάββατο πρωί, με χαλαρή συζητησούλα πίνοντας καφέ στην 
παραλία της Νέας Μάκρης με τη γνωστή πλέον σε όλους 
φίλη μου-επιχειρηματία Χαρά (σας τη σύστησα στο πρώτο 

άρθρο Business Re-Modeling Series), γεννήθηκε το ερώτημα...

«Mα τελικά, που θα πάει αυτή η κατάσταση; Είδαμε και πάθαμε να 

μάθουμε πως λειτουργεί το Facebook όταν μας συστήθηκε για 

πρώτη φορά το 2004. Στη συνέχεια εμφανίστηκε το Instagram με 

τις ωραίες εικόνες του, τα βίντεο και τα stories και πάνω που χά-

ρηκα ότι θα χαζεύω φωτογραφίες με άπειρα ρούχα, accessories, 

lifestyle και θα απολαμβάνω τη τεχνολογία στον καναπέ του σπι-

τιού μου, τώρα όλοι ασχολούνται μανιωδώς και το παίζουν «Γιώρ-

γος Λάνθιμος» σκηνοθετώντας στο Tik-Tok τις δικές τους version 

από ταινίες blockbuster! Tο Twitter μετονομάστηκε σε πλατφόρμα 

«Χ» και μας ενημέρωσε ο δαιμόνιος Elon Musk να ετοιμαζόμαστε 

για να αγοράζουμε από τώρα διαφημίσεις, υπηρεσίες, games & 

subscriptions με κρυπτονομίσματα και Nft’s. Το τελευταίο να σου 

πω, δεν έχω καταλάβε τι κάνει, να μου το εξηγήσεις σε παρακα-

λώ πολύ» είπε η αγανακτισμένη Χαρά σα να την είχε πλακώσει η 

τεχνολογία κατακέφαλα αφήνοντάς την ανήμπορη να διαχειριστεί 

στρες και κρίση πανικού όλα μαζί.

«Μέσα σε όλα αυτά, τα νέα πράγματα που έχω να μάθω και με αγ-

χώνουν, έχω και τις πελάτισσες να με ρωτούν: Σε πόσα άλλα χρώ-

ματα το έχετε το μπλουζάκι που δοκίμασα πριν λίγο, γιατί σε ένα 

άλλο κατάστημα το είδα στο Ιnstagram σε τρία άλλα χρώματα, σε 

μία άλλη παραλλαγή και μάλιστα πιο οικονομικά!  Τότε είναι που 

συνειδητοποιώ ότι ο ανταγωνισμός έχει μεγαλύτερη ποικιλία προ-

ϊόντων από το δικό μου κατάστημα αλλά είναι και πιο μπροστά από 

εμένα τεχνολογικά! Πόσα πολλά πράγματα πρέπει να κάνει ένας 

επιχειρηματίας! Η λίστα των digital media έγινε ατελείωτη και εγώ 

δεν έχω χρόνο για τίποτα από όλα αυτά, όταν πρέπει να διαχειρι-

στώ τιμολόγια, να πληρώσω λογαριασμούς, να κάνω παραγγελί-

ες, να εξυπηρετήσω τους πελάτες, να κοιτάξω τα οικονομικά, να 

μιλήσω με τον λογιστή, να πάω σε προμηθευτές, να επισκεφθώ 

εκθέσεις, να αλλάξω τη βιτρίνα, να ενημερωθώ για τις τάσεις της 

σεζόν...μάλλον ήρθε το τέλος μου. Παλαιά δεν χρειαζόταν να γί-

νονται τόσες πολλές ενέργειες από πλευράς μου. Πως άλλαξαν 

έτσι οι εποχές; Οταν άνοιξα το κατάστημα είχα χρόνο να μιλήσω 

με τους πελάτες, να τους γνωρίσω καλύτερα, γινόμασταν φίλοι.

Τώρα δεν προλαβαίνω τίποτα να κάνω σωστά!».

Κοιτάζοντας τη Χαρά, είδα στο πρόσωπό της την απόγνωση ενός 

μικρομεσσαίου επιχειρηματία, ο οποίος αγωνίζεται για την επιβί-

ωση και τον εκσυγχρονισμό της επιχείρησής του με όποιο τρόπο 

γνωρίζει καλύτερα και με όλες του τις δυνάμεις. Δεν είχε άδικο η 

Χαρά ότι οι υποχρεώσεις ενός επιχειρηματία για να είναι βιώσι-

μος είναι πολλές και ότι η ανάγκη για να παραμείνει σύγχρονος 

στον τομέα της επιχειρηματικότητας απαιτεί πολλές ικανότητες, 

προσαρμογή και υιοθέτηση σύγχρονων μέσων και τεχνολογιών.

Οι επιχειρήσεις πλέον αλλάζουν τις διαδικασίες προώθησης των 

«Business Re-Modeling» Series 
στην Ανατολική Αττική

#Lesson2: Εκσυγχρονίζω σημαίνει αβγατίζω

Γράφει η 
Μαρία (Μαρλέν) 
Βυτινίδου
Χημικός B.Sc., MBA, 
Fashion Designer, Business 
Instructor, Ιδρύτρια του 
Ομίλου Επιχειρήσεων Μόδας 
AthensFashionClub
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προϊόντων τους και τη σύνδεσή τους με τους καταναλωτές για τη 
βελτίωση της απόδοσης, της αποτελεσματικότητας και της αντα-
γωνιστικότητάς τους. Πρόκειται για νέες στρατηγικές προσεγγί-
σεις που τις επιβάλλουν οι σύγχρονες απαιτήσεις της αγοράς αλλά 
και μία κοινωνία που αλλάζει με γρήγορους ρυθμούς τον τρόπο 
που επικοινωνεί και συνδέεται με τις επιχειρήσεις.
Eίναι εφικτό ένας επιχειρηματίας να διαχειριστεί με επιτυχία την 
εξέλιξη της τεχνολογίας, την αλλαγή στην καταναλωτική συμπε-
ριφορά και να παραμείνει up-to-date σε όλες τις επερχόμενες 
νέες προσεγγίσεις στον χώρο των επιχειρήσεων; Μπορεί τελικά 
να παραμείνει σύγχρονος και βιώσιμος μέσα στη δίνη των γρή-
γορων αλλαγών;
Η απάντηση είναι «ναι» ακολουθώντας τα παρακάτω βήματα και 
αλλάζοντας συνολικά τον τρόπο που επαναδιαπραγματεύεται τις 
σχέσεις με την αγορά και τον καταναλωτή:

1. Αναβάθμιση Τεχνολογίας και Ψηφιακός Μετασχηματισμός: Η 
ενσωμάτωση σύγχρονων τεχνολογιών για τη βελτίωση των εσω-
τερικών διαδικασιών, την αύξηση της παραγωγικότητας και τη 
βελτίωση της εμπειρίας του πελάτη αποτελούν προτεραιότητα για 
όλες τις επιχειρήσεις ανεξαρτήτου εμπορικής δραστηριότητας. Η 
μετά Covid εποχή, μας εκπαίδευσε πως να γίνουμε πιο εμπορικοί 
με τη χρήση του διαδικτύου με βελτιωμένη ψηφιακή παρουσία, πιο 
άμεσοι και πιο διευρυμένοι στις πωλήσεις μας, χωρίς σύνορα και 
τοπικούς προσδιορισμούς με τη χρήση περισσότερων κοινωνικών 
μέσων και άλλων ψηφιακών καναλιών επικοινωνίας. Αγκαλιάστε 
την τεχνολογία και εγγυημένα θα σας ανταμείψει.

2. Καινοτομία: Πόσοι επιχειρηματίες επενδύουν, βάση στρατηγι-
κής και όχι τυχαία, στη δημιουργία νέων προϊόντων, υπηρεσιών 
ή διαδικασιών; Η καινοτομία μπορεί να εφαρμοστεί από τον τρόπο 
που <<στήνεται>> μία βιτρίνα ενός καταστήματος μέχρι τον συν-
δυασμό των υλικών για τη δημιουργία ενός ενδύματος αλλά και 
τον τρόπο που προωθείται το προϊόν. Πως θα σας φαινόταν ένα 
άκρως εντυπωσιακό Pop-up Store εταιρίας ενδυμάτων σε σχή-
μα μεγάλου αερόστατου τοποθετημένο στην κεντρική πλατεία του 
Λαυρίου, κατά τη διάρκεια της θερινής περιόδου που έχει μεγάλη 
επισκεψιμότητα από Αθήνα και κοντινά νησιά; Θα έλεγε κάποιος 
«τι τρελή ιδέα είναι αυτή!». Από την άλλη όμως θα αποτελούσε 
ατραξιόν όμως της περιοχής. Οι γνωστοί οίκοι μόδας στο εξωτε-
ρικό δίνουν μεγάλη σημασία στο design των flagship stores, τα 
οποία αποτελούν customer experience και ευκαιρία για branding. 
Τελικά, δεν σας ζητάει κανείς να γίνετε «Thomas Edison» αλλά 
και λίγη δημιουργικότητα δε βλάπτει...
 
3. Επένδυση στην Εκπαίδευση και ανάπτυξη προσωπικού: Σας 
έχει συμβεί φαντάζομαι, να δοκιμάζετε ένα ρούχο σε ένα κατά-
στημα, το οποίο δείχνει λίαν επιεικώς άθλιο απάνω σας, αλλά η 
πωλήτρια επιμένει ότι «είστε θεά» και δεν κάνει πίσω με τίποτα! 
Πόσα καταστήματα έχουν εκπαιδευμένους πωλητές/πωλήτριες 
στις Τεχνικές Πωλήσεων και στο Fashion Styling; Λίγα θα έλε-
γα. Ακόμα και οι ίδιοι οι επιχειρηματίες προωθούν εμπειρικά τα 
προϊόντα τους είτε γιατί πρόκειται για οικογενειακή επιχείρηση 
είτε γιατί ξεκίνησαν κάποια στιγμή με θερμό πάθος την επιχείρη-
σή τους αλλά ξέχασαν να επενδύσουν στο expertise. Η επένδυση 
στη γνώση πρέπει να είναι δια βίου, τόσο για τον επιχειρηματία 
όσο και για το προσωπικό του. Οι απόκτηση νέων δεξιοτήτων εί-
ναι μονόδρομος στο σύγχρονο επιχειρείν.

4. Ευελιξία και Κινητικότητα: Για τον επιχειρηματία δεν υπάρχει 
«δεν μπορώ», αλλά «δε θέλω», μόνο που πρέπει να «θέλει» αν 
θέλει να παραμείνει και βιώσιμος. Ξεκαθαρίστε το αυτό με τον 
εαυτό σας. Συνεχώς υπάρχουν νέες συνθήκες στη ζωή μας και οι 
αλλαγές είναι αναπόφευκτες. Είναι ανθρώπινο και κατανοητό να 
μας αναστατώνουν οι αλλαγές και επίσης είναι αποδεκτό να υπάρ-
χουν και προσωπικές και αντικειμενικές ανασφάλειες, καθώς η 
επιχειρηματικότητα πάει χέρι-χέρι με το ρίσκο. Είναι απαραίτητο 
λοιπόν να δείχνει ο επιχειρηματίας ευελιξία, θετική στάση στην 
αλλαγή, ψυχραιμία, αποφασιστικότητα, οργάνωση και μεθοδικό-
τητα για να αντιμετωπίσει μία νέα κατάσταση στην αγορά ή την συ-
μπεριφορά των πελατών του. Σημαντικό σε αυτήν την περίπτωση 
είναι η γνώση και η διερεύνηση των γεγονότων που φέρνουν την 
αλλαγή, ώστε να αντιμετωπιστούν ανάλογα.

5. Βιώσιμη Ανάπτυξη: Τι γνωρίζετε για τη Βιώσιμη Μόδα ή τη βι-
ώσιμη ανάπτυξη; Υπάρχουν πολλές στρατηγικές βιώσιμων πρα-

κτικών για τις δραστηριότητες μίας επιχείρησης που εξασφαλίζουν 
ένα καλύτερο μέλλον για τον πλανήτη μας και για την ανθρωπό-
τητα. Στην εφαρμογή αυτών λαμβάνεται υπόψην η κοινωνική και 
περιβαλλοντική ευθύνη. Πολλές επιχειρήσεις εφαρμόζουν προ-
γράμματα Εταιρικής Κοινωνικής Ευθύνης (ΕΚΕ), στοχεύοντας σε 
ένα θετικό αποτύπωμα για το περιβάλλον ή την κοινωνία ανεξάρ-
τητα από το κέρδος τους. Συνεισφέρουν με τον τρόπο τους θετι-
κά στην κοινωνία μέσα από ποικίλες εθελοντικές δράσεις, με δι-
αφάνεια και με επίκεντρο τον άνθρωπο. Η προσφορά αυτή, όταν 
επικοινωνηθεί σωστά προς το κοινό προσδίδει σεβασμό στην επι-
χείρηση για το έργο της και τη φιλανθρωπία της.

6. Δικτύωση και Συνεργασία: Τα δίκτυα «δουλεύουν» και για 
όσους επιχειρηματίες είναι εργατικοί, αποδίδουν κιόλας. Μόνος 
σου πας γρήγορα, αλλά με παρέα πας μακρυά. Εσείς τι προτιμάτε; 
Μη φοβάστε να συνεργαστείτε με άλλες επιχειρήσεις και να ενώ-
σετε τους στόχους σας σε ένα κοινό όραμα. Μπορεί ένα Super 
Market να συνεργαστεί με ένα κατάστημα ρούχων και να προ-
σφέρουν από κοινού μία προσφορά ελκυστική για τους κατανα-
λωτές; Άνετα. Μπορείτε να ενταχθείτε σε ένα κλαδικό δίκτυο και 
να ενημερώνεστε τακτικά για τις τάσεις τις αγοράς και την επίλυση 
προβλημάτων που αφορούν την δραστηριότητά σας; Η ανταλλαγή 
ιδεών και πόρων θα βελτιώσει πολύ την εικόνα της επιχείρησής 

σας στους καταναλωτές.

7. Ανταγωνισμός: Ο κάθε επιχειρηματίας ζει για μία θέση στην 
καρδιά του κοινού του, είτε επιθυμεί να κατακτήσει τον απόλυτο 
σεβασμό του, είτε την προτίμησή του μέσα από τα προϊόντα και 
τις προσφερόμενες υπηρεσίες του. Ανταγωνισμός σημαίνει μά-
χη, σημαίνει πόλεμος, σημαίνει νίκες αλλά και απώλειες. Πολύ 
συχνά, μέσα σε όλα αυτά τα πολλά πράγματα που κάνει ο επιχει-
ρηματίας, ξεχνά ότι οι θέσεις μάχης αλλάζουν και συχνά μέσα σε 
δευτερόλεπτα ανατρέπεται όλος ο σχεδιασμός και η στρατηγική 
της επιχείρησης του. Η επιβίωση του κρίνεται πλέον από τη σχε-
τική του θέση μέσα στην αγορά, μία θέση που οι γνώστες της επι-
χειρηματικότητας μπορούν να την προσδιορίσουν επακριβώς μέ-
σα από το εργαλείο SWOT Analysis, που θα το περιγράψουμε πιο 
αναλυτικά μία επόμενη φορά. Οταν συμβαίνουν λοιπόν ανατροπές 
μέσα στην αγορά και αλλάζουν θέση οι ανταγωνιστές μας, τότε 
έρχεται η ώρα να σηκώσουμε τα μανίκια, να πιάσουμε τα μολύβια 
και να προσδιορίσουμε εκ νέου τα δυνατά και αδύναμα σημεία 
της επιχείρησής μας σε σχέση με τον ανταγωνισμό (εσωτερικό 
περιβάλλον επιχείρησης), τις ευκαιρίες και τις απειλές που συνα-
ντάμε (εξωτερικό περιβάλλον). Βρείτε χρόνο να επαναπροσδιο-
ρίσετε τη θέση σας μέσα στην αγορά αλλά και την πρόταση αξίας 
που προσφέρετε.

Εκσυγχρονίζω σημαίνει αβγατίζω
Χαμογέλασα, ήπιαμε δυο γουλιές καφέ ξανά και απάντησα στην 
Χαρά: «Σου περιέγραψα πριν λίγο συνοπτικά, τα 7 βήματα προς 
τον εκσυγχρονισμό της επιχείρησής σου. Δες το λίγο πιο απλά, θα 
αλλάξεις τον τρόπο που σκέφτεσαι. Αν η επιχείρησή σου εφαρ-
μόσει αυτές τις πρακτικές έχει μεγαλύτερες πιθανότητες να εί-
ναι ανταγωνιστική, να αντισταθεί στις αλλαγές της αγοράς και να 
επιβιώσει στον σύγχρονο επιχειρηματικό κόσμο. Αυτό προϋπο-
θέτει από τη πλευρά σου, ενασχόληση, αφιέρωση χρόνου, αλλά 
περισσότερο θα έλεγα, αλλαγή στον τρόπο που επιχειρείς πλέον. 
Σίγουρα όλες αυτές οι αποφάσεις λαμβάνονται από εσένα και όχι 
από κάποιον υπάλληλο. Επενδύοντας όμως στη γνώση και στην 
εκπαίδευση σου και εφαρμόζοντας νέες στρατηγικές, θα λύσεις 
άμεσα πολλά προβλήματα επικοινωνίας με τους πελάτες σου και 
θα βελτιώσεις την εικόνα της επιχείρησής σου στην αντίληψη των 
πελατών σου. Αυτό θα σε καταστήσει πιο βιώσιμη επιχείρηση και 
έτσι θα αβγατίσεις τα κέρδη σου! 
Τώρα δες το και από μία άλλη οπτική γωνία. Αν όλοι οι επιχειρη-
ματίες της περιοχής σου, ξεκινήσουν να σκέφτονται σαν και εσέ-
να και γίνουν πιο σύγχρονοι επαγγελματίες με καταστήματα ελ-
κυστικά για τους καταναλωτές, τότε όλη η εμπορική περιοχή θα 
αναβαθμιστεί και θα γίνει ένα νέο «Μall» στην περιοχή! Πως σου 
φαίνεται αυτή η δυνατότητα;».
«Καταπληκτική αυτή η προοπτική! Εύχομαι να τα καταφέρουμε 
όλοι για τις επιχειρήσεις μας και να αβγατίσουν όλοι τα κέρδη 
τους!» αναφώνησε η Χαρά.

Business Re-Modeling Series για νέους 
και παλαιούς επιχειρηματίες 

Τα εκπαιδευτικά άρθρα «Business Re-Modeling» Series, μπο-
ρείτε να τα διαβάζετε κάθε δυο (2) εβδομάδες στην εφημερίδα «Ο 
Δημότης της Ανατολικής Αττικής». Κάθε άρθρο και ένα δικό σας 
βήμα προς την ολοκλήρωση μίας επιτυχημένης νέας προσέγγι-
σης της επιχείρησής σας. Κάθε άρθρο και ένας επανα-προσδιο-
ρισμός του τι κάνατε μέχρι τώρα και του τι θα κάνετε από εδώ και 
στο εξής. Αναζητούμε λύσεις στις προκλήσεις που αντιμετωπίζουν 
παλαιοί και νέοι επιχειρηματίες και προτείνουμε νέες επιχειρη-
ματικές στρατηγικές βιώσιμης ανάπτυξης, τακτικές προσέγγισης 
νέων πελατών, τρόπους προώθησης στα social media και πολλά 
άλλα θέματα της δικής σας καθημερινότητας. Στείλτε μας και δι-
κή σας θεματολογία, τα δικά σας προβλήματα που αντιμετωπί-
ζετε στην εργασία σας και στην ανάπτυξη της επιχείρησής σας 
και εμείς θα τα αναλύσουμε διεξοδικά μέσω της αρθρογραφίας. 
Την ίδια θεματολογία θα μπορείτε να την παρακολουθείτε διαδι-
κτυακά μέσω του καναλιού AtticaNewsTV, σε ειδική εκπομπή και 
συζήτηση με τον δημοσιογράφο-εκδότη κ. Γιάννη Κοντογεώργο.

  Στείλτε μας και δική σας 
θεματολογία, τα δικά σας 

προβλήματα που 
αντιμετωπίζετε στην
 εργασία σας και στην 

ανάπτυξη της επιχείρησής σας και 
εμείς θα τα 

αναλύσουμε διεξοδικά 
μέσω της 

αρθρογραφίας 
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LIFESTYLE

1ο Βραβείο «Bravo Society» για τη Σχολή Μόδας 
AthensFashionClub και τη σχεδιάστρια Μαρία Βυτινίδου
Η π ρ ω τ ο π ό ρ ο ς  Σ χ ο λ ή  Μ ό δ α ς 

ΑthensFashionClub, για μία ακόμη φο-
ρά, κέρδισε τις εντυπώσεις, αλλά και 

την εκτίμηση του κοινού για την συνεισφο-
ρά της απέναντι στην κοινωνία λαμβάνοντας 
το 1ο Βραβείο και διάκριση «Bravo Society» 
στη φετινή διεξαγωγή του ετήσιου κοινωνικού 
διαλόγου για τη Βιώσιμη Ανάπτυξη «Bravo 
Sustainability Dialogue & Awards 2023», 
που διοργανώνεται εδώ και 14 χρόνια από το 
QualityNet Foundation.
Η τελετή του διαγωνισμού πραγματοποιήθηκε 
την Τρίτη 12 Δεκεμβρίου 2023 στο Μουσείο 
Ιδρύματος Βασίλη και Ελίζας Γουλανδρή.
Στον φετινό διάλογο για τη βιώσιμη ανάπτυξη 
συμμετείχαν 250 πρωτοβουλίες, οι οποίες κα-
τατέθηκαν από 120 Οργανισμούς. Αξιολογή-
θηκαν από επιτροπές αξιολόγησης αποτελού-
μενες από 72 εκπροσώπους ακαδημαϊκών, 
θεσμικών και κοινωνικών φορέων. Φέτος ει-
δικότερα, οι συμμετέχοντες Οργανισμοί ανέπτυ-
ξαν ένα δομημένο «Stakeholders Engagement» 
με την Αλυσίδα Αξίας τους, αναπτύσσοντας δι-
άλογο και διάδραση με τη συμμετοχή 63.000 
Ενεργών Πολιτών.

Η ΑthensFashionClub, στο πλαίσιο της Εται-
ρικής Κοινωνικής Ευθύνης, σχεδίασε την εθε-
λοντική δράση «Ενίσχυση της Γυναικείας Επι-
χειρηματικότητας στις Φυλακές Κορυδαλλού 
μέσω εξειδικευμένου προγράμματος κατάρτι-
σης» μια πρωτοβουλία της σχεδιάστριας και 
ιδρύτριάς της, Μαρίας Βυτινίδου. Η καινοτόμος 
σχεδιάστρια είναι γνωστό ότι επιβραβεύει τον 

εθελοντισμό και την κοινωνική προσφορά μέ-
σα από την εκπαίδευση που παρέχει η σχολή της 
σε σπουδαστές και γίνεται η ίδια φωτεινό παρά-
δειγμα με τη δράση της και τη πρωτοβουλία της.
Η σχεδιάστρια δημιούργησε ειδικό εκπαιδευ-
τικό πρόγραμμα ακολουθώντας συγκεκριμένο 
μοντέλο εκπαίδευσης επιδιώκοντας την ανα-
μόρφωση της ανθρώπινης κουλτούρας σε ότι 
αφορά την επανένταξη στην κοινωνία, την ενί-
σχυση της εργασίας και τη μείωση της κοινωνι-
κής ανισότητας σε αποφυλακισμένες γυναίκες, 
τη διαμόρφωση νέων αντιλήψεων και τη σφαι-
ρική προσέγγιση όχι μόνο της επιχειρηματικό-
τητας αλλά και γενικών πρακτικών στο πλαίσιο 

των συναλλαγών μεταξύ ανθρώπων και κοινω-
νίας. Επίσης, στόχος του προγράμματος ήταν η 
ενίσχυση του σεβασμό προς τον άνθρωπο και 
την ανθρώπινη αξιοπρέπεια καθώς και η παρο-
χή ίσων ευκαιριών και η αποτροπή παραβατικής 
συμπεριφοράς.
Στη συνέντευξή της στο κανάλι της ΕΡΤ3 και 
τους δημοσιογράφους Έλσα Ποιμενίδου και Χά-
ρη Αρβανιτίδη, η κα Βυτινίδου ανέφερε χαρα-
κτηριστικά: «Είμαι περήφανη που αγωνίστηκα 
για να δοθεί μία δεύτερη ευκαιρία σε αυτές τις 
γυναίκες. Πιστεύω στην διαφορετικότητα, στη 
συμπερίληψη και την μείωση της κοινωνικής 
ανισότητας. Μέσα από αυτή την εθελοντική δρά-
ση εκπαιδεύσαμε στο αντικείμενο της Επιχειρη-
ματικότητας, προωθήσαμε σύγχρονες τακτικές 
και στρατηγικές και δώσαμε όραμα για ένα κα-
λύτερο μέλλον μετά την αποφυλάκιση. Εύχομαι 
με τη πρωτοβουλία μου αυτή, να εμπνευστούν 
και άλλοι επιχειρηματίες προς την ίδια κατεύ-
θυνση καθώς να λάβει δράση η τοπική αυτο-
διοίκηση και η πολιτεία ενισχύοντας αυτές τις 
προσπάθειες μέσα από ένα πιο διευρυμένο 
πλαίσιο, προς όφελος της κοινωνίας και των 
πολιτών της».
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Λεωφ. Μαραθώνος 73  •  Νέα Μάκρη

...η καλύτερη ποιότητα στις καλύτερες τιμές...

ο "Ζώης"
Ψητοπωλείο

ωράριο διανομήςκατ' οίκον  12.00εως 24.00

Τηλ. παραγγελιών 

22940 50291 - 6975 068530

ΛΕΩΦ. ΚΑΤΩ ΣΟΥΛΙΟΥ & ΛΕΩΦ. ΣΧΟΙΝΙΑ • ΠΑΡΑΓΓΕΛΙΕΣ: 22940 67619
ΤΙΜΕΣ ΠΡΟΣΙΤΕΣ

ΜΠΟΥΣΟΥΛΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ

ΠΑΡΑΔΟΣΗ

ΚΑΤ'ΟΙΚΟΝ



ΠΡΟΣΦΟΡΑ ΕΡΓΑΣΙΑΣ

ΑΠΟ ΤΙΣ ΕΚΔΟΣΕΙΣ ΑΤΤΙ-
ΚΗΣ (εφημερίδα Ο ΔΗΜΟΤΗΣ 
ΤΗΣ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ και 
ηλεκτρονική εφημερίδα www.
dimotisnews.gr), ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ 
νέες και νέοι ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΙ 
με καλή γνώση των μέσων κοι-
νωνικής δικτύωσης (facebook, 
twitter, instagram, youtube 
κ.λπ.), για ΑΜΕΣΗ συνεργασία 
(δια ζώσης ή μερικώς με τηλερ-
γασία). Βιογραφικά στο E-mail: 
info@dimotisnews.gr. 

Α Π Ο  Τ Ο  Κ Α Ν Α Λ Ι 
ATTICANEWSTV ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ 
νέες και νέοι ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΙ 
- ΠΑΡΑΓΩΓΟΙ για ζωντανές και 
μαγνητοσκοπημένες διαδικτυακές 
εκπομπές. Βιογραφικά στο E-mail: 
info@atticanewstv.gr.

ΕΙΜΑΙ ΑΜEA ΣΕ ΑΜΑΞΙΔΙΟ 
ΣΤΗΝ ΝΕΑ ΜΑΚΡΗ ΧΩΡΙΣ ΝΟ-
ΗΤΙΚΗ ΥΣΤΕΡΗΣΗ και ζητώ προ-
σωπικό βοηθό άντρα με δικό του 
αυτοκίνητο για να με συνοδεύει 
σε δραστηριότητες. Κυρίως απο-
γευματινές ώρες, ευέλικτο συ-
ζητήσιμο ωράριο και αμοιβή μέ-
σω προγράμματος στήριξης του 
υπουργείου Κοινωνικής Συνοχής, 
που υλοποιείται την παρούσα πε-
ρίοδο. Τηλέφωνα: 6978045028 
& 6976024760. (Κωνσταντί-
νος).

ΜΑΘΗΜΑΤΑ
 

ΚΑΘΗΓΗΤΗΣ ΕΜΠΕΙΡΟΣ παρα-
δίδει ιδιαίτερα μαθήματα Μαθη-
ματικών, Φυσικής και Χημείας σε 
μαθητές Γυμνασίου - Λυκείου. Τη-
λέφωνο 6949099913.

ΠΩΛΗΣΕΙΣ 
ΔΙΑΦΟΡΩΝ ΕΙΔΩΝ

ΠΩΛΕΙΤΑΙ αναπηρική καρέκλα με 
μικρές ρόδες σε τιμή ευκαιρίας. 
Τηλέφωνο 6934376506.

ΠΩΛΗΣΕΙΣ ΑΚΙΝΗΤΩΝ
 

ΝΕΑ ΜΑΚΡΗ ΚΕΝΤΡΟ: Πωλεί-
ται γραφείο 75 τ.μ., 1ου ορόφου, 
προσόψεως, κατασκευή 2004, 
νεοκλασικό, ενεργειακής κλάσης 
Α+, 1 wc, ανοικτό πάρκινγκ μιας 
θέσης, τριφασικό ρεύμα, ασαν-

σέρ, κλιματισμός, άριστη κατά-

σταση. Τιμή 135.000€. Ανταλ-

λάσσεται με οικία, ή διαμέρισμα 

ίσης ή μικρότερης αξίας καταβάλ-

λοντας τη διαφορά. Τηλέφωνο 

6977232183.

 ΝΕΑ ΜΑΚΡΗ ΑΝΑΤΟΛΗ: Πω-

λείται γωνιακή μεζονέτα 170τμ. 

Τιμή 365.000€. Τηλέφωνο 

6932345605.

ΠΩΣ ΘΑ ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΕΤΕ ΤΗΝ ΑΓΓΕΛΙΑ ΣΑΣ
Στέλνετε το κείμενο της Αγγελίας σας στο e-mail:  
info@dimotisnews.gr,  ή με SMS στο κινητό:  +30 6977232183. 
Και στις δυο περιπτώσεις θα λάβετε άμεσα, απαντητικό e-mail,
 ή sms, για την ημερομηνία και το κόστος δημοσίευσης της.
Δεν δεχόμαστε αγγελίες από το τηλέφωνο, διότι δεν υπάρχει τέ-
τοια υπηρεσία.
Σας ευχαριστούμε για την κατανόησή σας.

ΠΩΛΗΤΕΣ ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΩΝ ΛΙΑΝΙΚΗΣ

Η εταιρεία που δραστηριοποιείται στο χώρο της λιανική πώλησης 
ένδυσης & υπόδησης, σε συνεργασία με μεγάλα διεθνή 

), αναζητά νέους συνεργάτες με όρεξη για τα 
καταστήματα της στο εκπτωτικό χωριό και στο 
αεροδρομίου

❖ Εξυπηρέτηση πελατών.
❖ Αναπλήρωση και τακτοποίηση εμπορευμάτων
❖ Παραλαβή και οργάνωση προϊόντων.
❖ Τήρηση εταιρικών πολιτικών.
❖ Διατήρηση σωστής εικόνας του χώρου προβολής των προϊόντων και του

καταστήματος.

Τυπικά Προσόντα:

❖ Επιθυμητή εμπειρία σε ανάλογη θέση.
❖ Απολυτήριο λυκείου.
❖ Επιθυμητή κατοχή πτυχίου ΑΕΙ/ΤΕΙ.
❖ Καλή γνώση Αγγλικών
❖ Καλή γνώση Η/Υ

Διαπροσωπικές Δεξιότητες:

❖ Ταλέντο στην επικοινωνία.
❖ Ομαδικότητα και συνεργασία με συναδέλφους.
❖ Θετική αντίληψη.

Προνόμια

❖ Ευκαιρίες για επαγγελματική ανέλιξη.
❖ Ανταγωνιστικές αμοιβές.
❖ Σταθερό και φιλικό εργασιακό περιβάλλον.

Αν επιθυμείτε να γίνετε μέλος της ομάδας μας, μπορείτε να αποστείλετε το 
βιογραφικό σας σημείωμα στο ακόλουθο 

Κύριες Αρμοδιότητες

ΝΕΑ ΜΑΚΡΗ ΚΕΝΤΡΟ: Ζητεί-
ται από διαφημιστική - εκδοτι-
κή εταιρία για ΣΥΣΤΕΓΑΣΗ: δι-
αφημιστική εταιρία, ή εταιρία 
πληροφορικής, ή ελεύθερος 
επαγγελματίας (γραφίστας, 
δημοσιογράφος, διαφημιστής 
κ.λπ.), σε γραφείο 75 τ.μ., 
1ου ορόφου, γωνιακό, δί-
χωρο, με κλιματισμό (ψύξη 
- θέρμανση), τριφασικό ρεύ-
μα, ασανσέρ, πάρκινγκ. Τιμή 
300€/μήνα. Τηλέφωνο +30 
6977232183.

ΕΝΟΙΚΙΑΖΕΤΑΙ
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ΨΥΧΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ

ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ 
ΡΑΦΗΝΑΣ-ΠΙΚΕΡΜΙΟΥ

ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ 
ΣΠΑΤΩΝ

ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ 
ΚΑΠΑΝΔΡΙΤΙΟΥ

Διεύθυνση: Λ. Μαραθώνος & Αρτέμιδος, 
19005 Νέα Μάκρη
Τηλέφωνα: 2294321100
E-mail: ky-nmakris@1dype.gov.gr

Διεύθυνση: Ανδρέα Παπανδρέου 36, 
19009 Ραφήνα
Τηλέφωνα: 2294320039 - 
2294320250 - 2294377777
Fax: 2294077182

Διεύθυνση: Περιφερειακός 
Σπύρου Μπέκα & Πικερμίου 1, 
19004 Σπάτα
Τηλέφωνα: 2132030900
Fax: 2132030945

Διεύθυνση: Γραμματικογιάννη, 
19014 Καπανδρίτι
Τηλέφωνα: 2295052612 - 
2295052885 - 2295052222 - 
2295320019 
Fax: 2295054163
E-mail: iatr-ky1@otenet.gr

ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ
ΝΕΑΣ ΜΑΚΡΗΣ

ΧΡΗΣΙΜΑ ΤΗΛΕΦΩΝΑ ΧΡΗΣΙΜΑ ΤΗΛΕΦΩΝΑ ΧΡΗΣΙΜΑ ΤΗΛΕΦΩΝΑ

Ώρες: Ανοιχτό 
όλο το 24ωρο

Ώρες: Ανοιχτό 
όλο το 24ωρο

Ώρες: Ανοιχτό 
όλο το 24ωρο

Ώρες: Ανοιχτό 
όλο το 24ωρο



ΤΕΧΝΙΚΗ 
ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ Α.Ε.
ΑΡΙΣΤΕΙΔΗΣ ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ 
Πολιτικός Μηχανικός
ΑΔΕΙΕΣ - ΜΕΛΕΤΕΣ - ΚΑΤΑΣΚΕΥΕΣ

22940 91262 - 22940 90146 - 2294092264

22940 94550 www.texniki-papoutsis.gr

texniki4@otenet.grΣαρακήνου 3 
(όπισθεν Alpha Bank)
19005 Νέα Μάκρη

ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΑ ΠΙΣΤΟΠΟΙΗΤΙΚΑ

ΒΕΒΑΙΩΣΕΙΣ ΜΗΧΑΝΙΚΟΥ

ΕΝΣΤΑΣΕΙΣ

ΕΚΤΙΜΗΣΕΙΣ ΠΥΡΟΠΛΗΚΤΩΝ 
ΚΑΤΟΙΚΙΩΝ

ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΜΕ ΔΟΜΙΚΑ 
ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΝΕΑΣ ΤΕΧΝΟΛΟΓΙΑΣ

ΑΔΕΙΕΣ ΕΠΙΣΚΕΥΩΝ 

ΑΔΕΙΕΣ ΑΝΑΚΑΤΑΣΚΕΥΩΝ 

ΑΔΕΙΕΣ ΔΟΜΗΣΗΣ

ΑΝΑΚΑΙΝΙΣΕΙΣ

ΤΑΚΤΟΠΟΙΗΣΗ ΑΥΘΑΙΡΕΤΩΝ

ΤΟΠΟΓΡΑΦΙΚΑ ΔΙΑΓΡΑΜΜΑΤΑ


